
Proces-verbal
incheiat in §edin{a ordinara a

Consiliului General al Municipiului Bucure§ti din data
de 31 martie 2016, orele 13.00

§edinta a avut loc in sala de consiliu de la etajul III al cladirii
Primaries Municipiului Bucure§ti la care au participat 50 din cei 54 de
consilieri.

La §edin{a au participat urmatorii: domnul Primar general al
Municipiului Bucure§ti loan - Razvan Sava, domnul Tudor Toma -
Secretar general al Municipiului Bucurefti, domnul Paul Nicolae
Petrovan - Prefect al Municipiului Bucure§ti §i doamna Georgiana Zamfir
- Director Executiv Direcjia Asistenja Tehnica §i Juridica.

Au fost invitati sa participe directorii din cadrul aparatului de
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucure§ti §i mass -
media.

La §edinta au fost absent! urmatorii: Ilina I., Mihailovici V.,
Mocioaca Alex., Zorkoczy J. (motivat).

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Rog domnii consilieri, sa semneze prezenja §i sa introduca

cartelele in aparatele de vot. Dau cuvantul domnului Secretar general,
pentru a citi informarile.

Domnul Secretar general Tudor Toma
Buna ziua, doamnelor §i domnilor consilieri. O sa dau citire ca de

obicei, notelor in atentia dumneavoastra.
Institutia Prefectului Municipiului Bucure§ti, prin adresa nr.

S.M./4685/P/28.03.2016, mregistrata la Primaria Municipiului Bucure§ti
cu nr. 1409169/30.03.2016, la Cabinet Secretar general cu nr.
1389/6/31.03.2016 §i la Directia Asistenta Tehnica §i Juridica cu nr.
1618/31.03.2016, a formulat plangere prealabila Tmpotriva Hotararii
C.G.M.B. nr. 28/29.02.2016, solicitand ca la proxima §edinta a Consiliului

lui Bucure^ti sa fie reanalizata hotararea, m vederea
peocar , avarwm vedere ca a fost adoptata cu nesocotirea regulilor
prescriptive p/i(nd tehnica elaborarii actelor normative, reglementate de

/2000 privind normele de tehnica legislativa pentru
elor normative, republicata §i modificata.

i Municipiului Bucure^ti solicita
p;itiile art. 7 alin. (4) din Legea nr.

Legea nr.
elaborarea

De
ca Tn de0n
554/200, rivind/cojltei linistrativ sa ii comunicam in termenul



legal solutia adoptata ca urmare a primirii plangerii prealabile formulate
Tmpotriva actului administrativ considerat nelegal.

Netransmiterea Tn termenul prevazut de lege a solutiei adoptate de
Consiliul General al Municipiului Bucure§ti la procedura prealabila, va
conduce la introducerea actiunii Tn anulare a actului administrativ socotit
nelegal.

Facem mentiunea ca lucrarea se afla Tn original la Directia
Asistenta Tehnica §i Juridica unde poate fi consultata.

Prin adresa Tnregistrata la Primaria Municipiului Bucure§ti -
Cabinet Secretar general cu nr. 1387/6/31.03.2016 §i la Directia
Asistenta Tehnica §i Juridica cu nr. 1615/31.03.2016, subscrisa S.C.
NEW ERA AGROLAND SRL, reprezentata legal de catre domnul
Kehaiyan Garbis Vicentiu, proprietara terenului intravilan Tn suprafata de
5.000mp

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Am o rugaminte la dumneavoastra. Puteji vorbi un pic mai Tncet

sau deloc? Va rog, un pic de lini§te Tn sala.

Domnul Secretar general Tudor Toma
proprietara terenului intravilan Tn suprafata de 5.000 mp.,

categoria agricol-arabil, situat Tn Bucure§ti, sector 3, Drumul Lunca
Dochtei nr. 115-119, sola 221/1, parcela 22, identificat cu nr. cadastral
208201 (fost nr. 10280), Tnscris Tn C.F. nr. 208201 (fost nr. 75702), a
formulat plangere prealabila prin care solicita rectificarea Planului
Urbanistic General al Municipiului Bucure§ti aprobat prin hotararea
C.G.M.B, nr. 269/2000, Tn ceea ce prive§te Tncadrarea urbanistica a
terenului sus-mentionat.

In drept, S.C. New Era Agroland SRL T§i Tntemeiaza plangerea
prealabila pe prevederile art. 7 alin. (1) §i alin. (11) din Legea nr.
554/2004 privind contenciosul administrativ, cu modificarile §i
completarile ulterioare.

Mentionam ca documentatia ata^ata plangerii prealabile se afla la
Tehnica §i Juridica unde poate fi consulate.

-egistrata la Primaria Municipiului Bucure§ti sub nr.
la Cabinet Secretar General sub nr.

§i la Directia Asistenta Tehnica §i Juridica sub nr.
S.C. Interbau Export S.R.L, prin domnul Cri§an Valer,

ilabila Tmpotriva Hotararii C.G.M.B. nr. 269/2000
Urbanistic Zonal.

modificarea PUG - ului, terenul
de 600 mp, situat Tn str. Dr.

1289/6/28
1603/30.0
a formulat
privind api

Con



Alexandru Vitzu nr. 2C, sector 5 a fost trecut Tn zona V (zona spatiilor
verzi), subzona V3B- complexe §i baze sportive.

De asemenea, considera ca masura dispusa prin modificarea PUG
- ului, cu privire la zona Tn care se afla terenul societa{ii este o masura
abuziva, aceasta Tncadrare aducand atingere dreptului de proprietate.

Adresa mai sus mentionata se afla la Directia Asistenja Tehnica §i
Juridica, unde poate fi consultata Tn integralitate.

Prin adresa Tnregistrata la Cabinet Secretar General cu nr.
1167/6/21.03.2016 §i la Directia Asistenta Tehnica §i Juridica cu nr.
1435/23.03.2016, domnul Peptan Mihai, consilier Tn cadrul Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti, aduce la cuno§tinta faptul ca a atacat
Tn instanja raportul de evaluare al Agenjiei Nationale de Integritate nr.
7353/G/II/23.02.2016, Tn vederea anularii acestuia.

La adresa domnului Peptan Mihai, este anexata adresa Curjii de
Apel Bucure§ti nr. 1218/18.03.2016.

Facem precizarea ca documentele mai sus mentionate se afla la
Directia Asistenta Tehnica §i Juridica, unde pot fi consulate.

Prin adresa Tnregistrata la Primaria Municipiului Bucure§ti sub nr.
1407700/2016, la Cabinet Secretar general sub nr. 1250/6/25.03.2016 §i
la Directia Asistenta Tehnica §i Juridica sub nr. 1517/25.03.2016,
Primaria comunei Chiajna, solicita Consiliului General al Municipiului
Bucure§ti sprijin Tn vederea prelungirii liniilor de transport public R.A.T.B.
nr. 138 §i nr. 178, pe str. Rezervelor, str. Apeductului cu Tntoarcere pe
str. Tineretului, iar noul cap3t de linie sa fie pe str. Tineretului, nr. 35,
avand Tn vedere dezvoltarea economico-sociala a zonei.

Adresa mai sus mentionata se afla la Directia Asistenta Tehnica §i
Juridica, unde poate fi consultata Tn integralitate.

Prin adresele Tnregistrate la Primaria Municipiului Bucure§ti cu nr.
1401218/ 02.03.2016, 1400376/ 26.02.2016, 1403411/ 10.03.2016,
1403364/ 10.03.2016, 1403403/10.03.2016, 1400442/29.02.2016,
1403122/09.03.2016, 1404521/15.03.2016 §i 1404420/15.03.2016,
Stana Diana, Codoiu Laurenjia, Mitrea lleana Delia, Stoica lleana,
precum §i Institujia Prefectului Municipiului Bucure§ti, ca urmare a
primirii solicitarilor Cabinetului de avocatura Dragomir Narcis Marcel §i
ale upuTliarK de^cetateni, formuleaza plangeri Tmpotriva Hotararii

31/2016 privind aprobarea planului de actiune pentru
grevenirea §i reaucerea zgomotului ambiental - Aeroportul International
tucure^ti Banreasa - MFrel Vlaicu, prin care solicita reexaminarea

hotamri §i mdotficarea ei,/Tn sensul Tnlatur^rii din cuprinsul
inctMlui^KSistematiz^re, de la paginile 9 §i 10 din Anexa,

exact rii7bpur/erp^j^e^aAtfex}C.N. Aeroporturi Bucure§ti SA" de a nu
i^ontinuarea dezvoltarii urbanistice Tn

o
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perimetrul delimitat de habile de conflict §i Tn mod evident a proiectului
rezidential A.N.L Henri Coanda".

In motivele plangerilor se arata ca mentiunea de la paginile 9 §i 10
din Anexa stopeaza un proiect guvernamental §i contravine intereselor a
10.000 de cetateni, proprietari §i chiria^i din cartierul Henri Coanda,
Tncalca Constitutia Romaniei, legile tarii, hotSrarile luate de Consiliul
General al Municipiului Bucure§ti, planul de urbanism zonal §i hotararile
judecatore§ti definitive §i irevocabile pronunjate de instantele din
Romania.

Facem precizarea ca plangerile mai sus mentionate au fost
transmise prin e-mail consilierilor din cadrul C.G.M.B. §i pot fi consultate
Tn original la Directia Asistenta Tehnica §i Juridica.

Prin adresa nr. 36520/I.I./04.03.2016, Tnregistrata la Directia
Asistenta Tehnica §i Juridica cu nr. 1124/04.03.2016, Aparatul
Permanent al C.G.M.B. informeaza ca prin Sentinta civila nr.
3798/02.07.2013, definitiva §i irevocabila, pronunjata de catre Tribunalul
Bucure§ti - Sectia a IX-a Contencios Administrativ §i Fiscal, Tn dosarul
nr. 36520/3/2009, instanja de judecata a admis Tn parte cererea
formulata de reclamanta S.C. Primcom S.A. (fosta S.C. Delfincom S.A.)
§i a obligat paratui Consiliul General al Municipiului Bucure^ti ,,sa emita o
hotarare prin care sa aprobe eliberarea certificatului de atestare a
dreptului de proprietate asupra terenurilor mentionate Tn cererea
reclamantei Tnregistrata cu nr. 469985/02.08.2005, cu exceptia
terenurilor aferente spatiilor comerciale transmise din patrimoniul S.C.
Delfincom, conform prevederilor H.G. nr. 391/1995".

De asemenea, Aparatul permanent al C.G.M.B. menfioneaza ca
Sentinta civila nr. 3798/2013 a ramas irevocabila ca urmare a respingerii
recursurilor formulate de catre C.G.M.B. §i municipiul Bucure§ti, prin
Decizia civila nr. 873/18.02.2016 (neredactata la data emiterii adresei
mai sus mentionate) §i Tnvedereaza faptul ca trebuie sa fie facute
demersurile necesare Tn vederea ducerii la Tndeplinire a obligatiilor
stabilite prin Sentinta civila nr. 3798/02.07.2013.

Potrivit art. 24 alin. (1) din Legea nr. 554/2004 - ,,Daca Tn urma
admiterii actiunii autoritatea public^ este obligata sa Tncheie, sa

modifice actul administrativ, sa elibereze un alt Tnscris
sau saTefectuezi anucrdfe operajiuni administrative, executarea hotararii

fnitive se fape /le/bunavoie, Tn termenul prevazut Tn cuprinsul
astfel de ternien, Tn termen^de eel mult 30 de

lanerii definitive a hotararii". In cazul de fata,
executarea SiMint$ civile nr. 3798/2013, se face Tn termen de eel mult

Secretar general cu nr.
Tehnica si Juridica cu nr.



1357/17.03.2016, domnul Ivanescu Dorin Gabriel §i S.C. Star Project
Invest S.R.L, prin cabinet de avocat Mihalache Catalin, au formulat
plangere prealabila prin care solicita revocarea Hotararii C.G.M.B. nr.
294/2013 privind aprobarea Planului urbanistic zonal inchidere inel
median de circulate la zona de nord - autostrada urbana - tronson
cuprins Tntre Lacul Morii §i §oseaua Colentina, modificata §i completata
de Hotararea C.G.M.B. nr. 292/2014 pentru modificarea Hotararii
C.G.M.B jir. 294/28.11.2013 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal
(PUZ) - inchidere inel median de circulate la zona nord - autostrada
urbana tronson cuprins Tntre Lacul Morii §i §oseaua Colentina.

in motivarea cererii solicitantii invoca urmatoarele:
- Planul urbanistic zonal contravine prevederilor Planului Urbanistic
General al Municipiului Bucurefti;
- Planul urbanistic zonal contravine prevederilor Legii nr. 350/2001
privind amenajareateritoriului §i urbanismul.

Prin adresa Tnregistrata la Primaria Municipiului Bucure§ti cu nr.
1404846/16.03.2016, la Cabinet Secretar general cu nr.
1092/6/16.03.2016 §i la Direcjia Asistenja Tehnica §i Juridica cu nr.
1355/18.03.2016, formulata de Corlan Alexandru, Preda Adrian, Turcila
Florian, Bardan Virgil, lonija Ion, Nica Dimela, Ghiurea Victor, Georgescu
Alexandru Bogdan, Pijigoi Marian, Sofronie Petre, prin Cabinet de avocat
Dumitru Dobrev, au formulat plangere prealabila prin care solicita
revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 2/2016 privind aprobarea documentatiei
de urbanism Plan Urbanistic Zonal (PUZ) - modificare ,,P.U.Z.
Coordonator al sectorului 6, Bucure§ti" aprobat prin Hotararea C.G.M.B.
nr. 278/31.10.2013.

in motivarea cererii solicitan{ii invoca Tncalcarea prevederilor legaie
§i a actelor administrative cu caracter normativ care au forja juridica
superioara.

Prin adresa Tnregistrata la Primaria Municipiului Bucure§ti cu nr.
1404722/16.03.2016, la Cabinet Primar General cu nr. 1817/17.03.2016
§i la Direcjia Asistenja Tehnica §i Juridica sub nr. 1455/23.03.2016,
doamna Prof. Dr. Anca Roxana Lupu, Managerul Spitalului Clinic
,,Coltea", solicita informatii cu privire la aprobarea Tnchirierii de spatii din
incinta-^pitalului

'cita sprijinul Tn vederea amplasarii unor bariere
itate, precum §i aprobarea instituirii unei taxe de

Tn afara zonei destinate salariatilor,
latie contractual^ cu spitalul.
Managementul Resurselor Umane
al Primarului general a Tnaintat Tn

3. proiectul de hotarare privind
35b la Hotararea C.G.M.B. nr.

De asemenea,
futomate de accis

acces pentru ap
ambulantelor §i f

Facem pr^ciz
din cadrul apaptul
vederea dezb,
modificarea



305/2013 - Regulamentul de Organizarea §i Functionare al
Administratiei Spitalelor §i Serviciilor Medicale Bucure§ti, care a fost pe
ordinea de zi a §edintelor acestuia Tn data de 28.05.2015 §i Tn data de
30.07.2015, dar conform proceselor verbale ale §edin{elor mai sus
mentionate, nu a Tntrunit numarul de voturi necesar adoptarii, iar
proiectul de hotarare aflat Tn discutie, a fost returnat Tn original, Tn data
de 25.09.2015, direcjiei initiatoare, Tn vederea reanalizarii.

Adresa mai sus mentionata se afla la Directia Asistenta Tehnica §i
Juridica, unde poate fi consultata Tn integralitate.

Prin adresa Tnregistrata la Primaria Municipiului Bucure§ti cu nr.
1400063/2016, reprezentanjii Sindicatului Liber Ciclop, prin domnul
Filimon §tefan Bogda, Tn calitate de pre^edinte sesizeaza unele aspecte
ale managementului defectuos de la nivelul societatii S.C. Service Ciclop
S.A.

In opinia reprezentantilor Sindicatului Liber Ciclop, managementul
deficitar a condus la rezilierea unor contracte importante, companiile au
fost nemultumite de serviciile prestate §i atitudinea conducerii societatii.

Toate documentele referitoare la reclamafia domnului, va stau la
dispozitie la Directia Asistenta Tehnica §i Juridica.
Prin adresa nr. 46/04.03.2016, Tnregistrata la Cabinet Secretar General
sub nr. 897/6/04.03.2016 §i la Directia Asistenta Tehnica §i Juridica sub
nr. 1235/11.03.2016, Sindicatul Liber din cadrul Atelierului III - Giurgiu-
Ciclop, formuleaza un punct de vedre cu privire la aspectele semnalate
de domnul Filimon §tefan Bogda Tn calitate de pre§edinte al Sindicatului
Liber Ciclop, cu privire la managementul defectuos al S.C. Service
Ciclop S.A.

De asemenea, Sindicatul Liber din cadrul Atelierului - III- Giurgiu -
Ciclop, precizeaza ca relatia de colaborare cu actuala conducere a S.C.
Service Ciclop S.A., este una foarte buna, dovada fiind implicarea
ambelor parti Tn negocierea privitoare la Tncheierea unui nou contract
colectiv de munca.

Adresa mai sus mentionata se afla la Directia Asistenta Tehnica §i
Juridica, unde poate fi consultata Tn integralitate.

Prin^adresa nr. 34031/1.1./14.03.2016, Tnregistrata la Cabinet
Secmt^fgeneraKcu nrfl058/6/15.03.2016, Directia Asistenta Tehnica §i
Jyrioica cu nr. 11393/21.03.2016, Aparatul Permanent al C.G.M.B.
iformeaza ca phrf Sehtinta civila nr. 5930/22.09.2015, pronuntata de

catre Tribunalul JBucirre§ti - Secfia aXl-a Contencios Administrate §i
Fiscal, Tn dosa/ul nr. 34031/3/2012/instanta de judecata a obligat
Consiliul General al Municipiului BLicure§ti sa emita o hotarare de
Tncadrare urj&nistica ^re^t^W terenului aflat Tn proprietatea

>ra/l̂ |ervenientelor Ajidaucei Mihaela



Daniela §i Radu Lenuta, in suprafata de 1838 mp, situate In §oseaua
Ghe. lonescu Sise^ti nr. 273, sector 1.

Sentinta Civila nr. 5930/22.09.2015 a ramas definitive §i irevocabila
la data de 07.03.2016, ca urmare a respingerii recursului de catre Curtea
de Apel Bucure§ti - Sectia Vlll-a Contencios Administrativ §i Fiscal, prin
Decizia Civila nr. 1283/07.03.2016 (neredactata la data emiterii adresei
mai sus men{ionate).

Aparatul Permanent al C.G.M.B. mentioneaza ca Tncadrarea Tn
zona spatiilor verzi publice cu acces nelimitat, subzona Via parcuri,
gradini, scuaruri §j fa§ii plantate publice, a terenului mai sus mentionat,
stabilita prin Planul Urbanistic General al Municipiului Bucure§ti, aprobat
prin Hotararea C.G.M.B. nr. 269/2000 a fost anulata prin Sentinta Civila
nr. 3530/13.05.2014 §i Tnvedereaza faptul ca trebuie sa fie facute
demersurile necesare Tn vederea ducerii la Tndeplinire a obligatiilor
stabilite prin Sentinta civila nr. 3798/02.07.2013.

Potrivit art. 24 alin. (1) din Legea nr. 554/2004 - ,,Daca Tn urma
admiterii actiunii autoritatea publica este obligata sa Tncheie, sa
Tnlocuiasca sau sa modifice actui administrativ, sa elibereze un alt Tnscris
sau sa efectueze anumite operatiuni administrative, executarea hotararii
definitive se face de bunavoie, Tn termenul prevazut Tn cuprinsui
acesteia, iar Tn lipsa unui astfel de termen, Tn termen^de eel mult 30 de
zile de la data ramanerii definitive a hotararii". In cazul de fata,
executarea Sentintei Civile nr. 5930/22.09.2015, se face Tn termen de eel
mult 30 de zile de la data de 07.03.2016.

Prin adresa Tnregistrata la Primaria Municipiului Bucure^ti cu nr.
1401864/03.03.2016, la Cabinet Primar general cu nr. 1565/04.03.2016,
la Directia Asistenta Tehnica §i Juridica cu nr. 1246/11.03.2016, domnul
Cataniciu Teodor Nicolae, doamna Cataniciu Teodora §i S.C. Wellkept
Imobiliare S.A., reprezentata de administrator Andrei Mihai Bejenaru, au
formulat plangere prealabila prin care solicita revocarea Hotararii
C.G.M.B. nr. 294/2013 privind aprobarea Planului urbanistic zonal
Inchidere inel median de circulate la zona de nord - autostrada urbana -
tronson cuprins Tntre Lacul Morii §i §oseaua Colentina.

Solicitantii mentioneaza ca, terenul pe care Tl de{in este afectat Tn
Tntregime dfijrgrna stradala propusa prin acest plan urbanistic zonal,
respecjHf3e consyuirea unui viitor sens giratoriu.

In cazul Tn ckrylHitararea C.G.M.B. nr. 294/2013 nu va fi revocata,
ii considffira ca se impune declan^area, Tn regim de urgenta, a

>rocedurilor de jexprcspriere a terenului/care este afectat de caile de
circulatie reglen/enta/e de planul urbanistic zonal.

Prin adrosa nfr. S.M,/4216/F^ra03.2016, Tnregistrata la Cabinet
Primar General ci/i r\r.d£^/67fo:&BD'\6, la Directia Managementul
Resurselor $man6 cu/^/^S3cwm2016 §i la Directia Asistenta



Tehnica §i Juridica cu nr. 1209/10.03.2016, Institutia Prefectului
Municipiului Bucure§ti solicita Primaries Municipiului Bucure§ti -
Primarului General, sa i se comunice stadiul derularii procedurii de
numire a Consiliului de Administratie §i a directorului general, atat la
Regia Autonoma de Distributie a Energiei Termice Bucure§ti, cat §i la
Regia Autonoma de Transport Bucure§ti.

Institutia Prefectului Municipiului Bucure§ti a formulat aceasta
solicitare avand Tn vedere ca, prin Hotararile C.G.M.B. nr. 35/2015 §i nr.
36/2015, Consiliului General al Municipiului Bucure§ti a aprobat
revocarea membrilor Consiliilor de Administratie ale R.A.D.E.T. §i
R.A.T.B. §i numirea altor membri Tn consiliile respective, pana la data
desemnarii unor noi consilii, conform O.U.G. nr. 109/2001 privind
guvernanja corporativa a Tntreprinderilor publice.

Prin adresa nr. 876/04.03.2016, Tnregistrata la Directia Asistenta
Tehnica §i Juridica cu nr. 1120/04.03.2016, Directia Sisteme Informatice
Tn§tiinteaza ca, Tn cadrul contractului nr. 682 din 19.12.2013, ,,Sistem de
Informare §i Vot C.G.M.B.", au fost livrate un numar de 150 cartele de
vot, necesare autentificarii consilierilor din cadrul C.G.M.B. Tn procesul
de votare a proiectelor de hotarari.

Pentru a asigura functionarea sistemului electronic de vot, la
Tnceputul fiecarei §edinte, au fost distribuite suplimentar cartele, la
solicitarea membrilor C.G.M.B.

Avand Tn vedere ca au fost predate 147 cartele de vot, raman
disponibile 3 bucati.

In acest sens, Directia Sisteme Informatice reaminte§te ca
folosirea sistemului de vot electronic este conditionata de autentificarea
membrilor C.G.M.B. Tn cadrul acestui sistem, Tntrucat lipsa cartelelor va
face imposibila functionarea sistemului §i adreseaza rugamintea sa fie
facute demersurile necesare Tn vederea recuperarii cartelelor
suplimentar distribuite.

Prin adresa Tnregistrata la Primaria Municipiului Bucure§ti cu nr.
1400920/01.03.2016, la Cabinet Secretar general cu nr.
855/6/02.03.2016 §i la Direcfia Asistenja Tehnica §i Juridica cu nr.
1239/11.03.2016, S.C. Impact Developer & Contractor S.A. reprezentata
de DirectorJ3neral Liviu Stan §i Director Financiar Bogdan Nicolae

unei linii de transport Tn comun care sa
des€rveasca locLNtoru fiin Bucure^ti, sectorul 1, ansamblul rezidential

ireenfield, situat tn pe^metrul strazilor Drî riul Padurea Neagra, Drumul
Padurea Pustnic^f §i Aleea Tei§ani. In ac^fst moment aceasta linie poate
deservi 5.000 de/loc/iitori.

S.C. Impact Developer^, Contractor S.A. poate pune la dispozitia
R.A.T.B. cel^j/ec^are,^ciytei^tdf^l^entru o platforma pentru capat de
linie unde sapoata gar̂ a9t(agĵ la§m,toaleta ecologica.



Prin adresa Tnregistrata la Primaria Municipiului Bucure§ti cu nr.
1403337/10.03.2016, la Cabinet Secretar general cu nr.
985/6/11.03.2016 §i la Directia Asistenja Tehnica §i Juridica sub nr.
1258/14.03.2016, domnul Conf. Dr. Stoica loan Cristian, managerul
Spitatului Clinic de Ortopedie - Traumatologie §i TBC Osteoarticular
,,Foi§or", solicita Consiliului General al Municipiului Bucure§ti sa i se
comunice daca reprezentanfii C.G.M.B. in Consiliul de Administrate al
spitalului, desemnati prin Hotararea C.G.M.B. nr. 46/2013 sunt mentinuti
in aceasta calitate, in vederea emiterii deciziei interne de constituire a
Consiliului de Administrate conform prevederilor art. 187 alin. (2) din
Legea nr. 95/2006 privind reformam domeniul sanat^tii, republicata.

Prin adresa nr. 2543/17.03.2016, Tnregistrata la Directia Culturala
Sport, Turism cu nr. 1359/18.03.2016, la Directia Cultura, Sport, Turism
din cadrul Consiliului General al Municipiului Bucure^ti cu nr.
1376/18.03.2016 §i la Directia Asistenja Tehnica §i Juridica cu nr.
1389/18.03.2016, Centrul de Create, Arta §i Traditie al Municipiului
Bucurefti - C.R.E.A.R.T., transmite punctul de vedere asumat de
managerii §i directorii a 22 de institutii publice de cultura, de interes local
cu privire la Strategia Culturala a ora§ului Bucure§ti 2015-2025, Tn forma
Tn care a fost prezentata de A.R.C.U.B., insofita de analizele realizate de
catre o parte din ace§tia.

De asemenea, subliniaza faptul ca toate institute semnatare
sustin candidatura Bucure§tiului la titlul de Capitala Culturala Europeana
§i T§i exprima disponibilitatea de a participa cu proiecte culturale Tn cadrul
acestui eveniment, solicitand Tn acela§i timp, dreptui de veto cu privire la
validarea documentului intitulat ,,Strategia Culturala §i creativa a
municipiului Bucure§ti 2015-2025".

Facem precizarea ca, adresa s-a transmis Comisiei Tnvatamant,
cultura, culte, sport din cadrul Consiliului General al Municipiului
Bucure§ti.

Totodata, va aducem la cuno§tinta ca documentatia se afla la
Directia Asistenja Tehnica §i Juridica, unde poate fi consultata.

Prin adresele magistrate la Primaria Municipiului Bucure^ti cu nr.
1400428/29.02.2016 §i cu nr. 1400433/29.02.2016, la Cabinet Secretar
general cyj^rft44y6/01.03.2016 §i cu nr. 815/6/01.03.2016 §i la Directia
AsisteMa Tehnici\) Juridica cu nr. 1100/03.03.2016 §i cu nr.
1103/03.03.2016,
f0rmuleaza plan<
'aprobarea plani
ambiental -
prin care solicit*
sensul inlatufiari
la paginile

na lulia Nicoleta Prelipcean §i domnul Minca Ion,
Tmpotriva H.C.G/M.B. nr. 8/26.01.2016 privind
acjiune pentru prevenirea §i reducerea zgomotului
il International Bucure§ti Baneasa - Aure! Vlaicu,

'eexarpinar^a^c^stei hot^rari §i modificarea ei, Tn
lin cuMin l̂jUace^a a punctului a) Sistematizare, deif> \3 ^^ ~.__ r ' \ ' *
0 dj^^o6ca>^hai'ex;act propunerea facuta de C.N.



Aeroporturi Bucuresti SA ,,de a nu se aproba initierea, respectiv
continuarea dezvoltarii urbanistice Tn perimetrul delimitat de harjile de
conflict §i m mod evident a proiectului rezidenjial A.N.L Henri Coanda".

In motivele plangerilor se arata ca mentiunea de la paginile 9 §i 10
din Anexa stopeaza un proiect guvernamental §i contravine intereselor a
circa 10.000 de cetajeni, proprietari §i chiria§i din cartierul Henri Coanda,
Tncalca Constitutia Romaniei, legile tarii, hotararile luate de Consiliul
General al Municipiului Bucure§ti, planul de urbanism zonal §i hotararile
judecatore§ti definitive §i irevocabile pronuntate de instantele din
Romania.

Prin adresele Tnregistrate la Primaria Municipiului Bucure§ti cu nr.
1400581 §i 1400685/29.02.2016, la Cabinet Secretar general cu nr.
813/6/01.03.2016 §i la Directia Asistenja Tehnica §i Juridica cu nr.
1048/01.03.2016, Societatea Optim Invest Com. S.R.L. prin
administrator Sorex Ad Consult S.R.L - domnul Chita Dan, solicita
introducerea pe ordinea de zi a urmatoarei §edinte a C.G.M.B. a
proiectului de hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
Maria Rosetti nr. 4, sector 2, Bucure§ti.

Facem precizarea ca, proiectul de hotarare mai sus mentionat a
fost pe ordinea de zi a §edintei ordinare a C.G.M.B. din 26.01.2016, la
punctul nr. 21, dar acesta nu a mtrunit numarul necesar de voturi in
vederea adoptarii.

Prin adresa nr. 1 1 609/1 1 .03.201 6, Tnregistrata la Primaria
Municipiului Bucuresti cu nr. 1404904/16.03.2016 §i la Directia Asistent§
Tehnica §i Juridica cu nr. 1381/18.03.2016, S.N.T.G.N. Transgaz S.A.
Media§, a formulat plangere prealabila prin care solicita Consiliului
General al Municipiului Bucuresti sa initieze un proiect de hotarare
privind reglementarea raportului juridic in baza caruia societatea mai sus
amintita sa aiba posesia §i folosinta terenului m suprafata de 2.969 mp,
situat Tn intravilanul municipiului Bucure§ti, strada Sculptorilor, sector 6,
teren pe care se afla amplasata stajia de reglare-masurare a gazelor
(S.R.M.) care alimenteaza CET Grozave§ti §i municipiul Bucuresti.

De asemenea, societatea mai sus amintita, mentioneaza ca prin
obiectul ei de activitate presteaza un serviciu public, situatie care atrage
incidena_rt. 124/lin Legea nr. 215/2001 privind administratia publica

modificarile §i completarile ulterioare.
Facem

i Directiei Pt
'ecifearea ca, adresa s

trin/oniu, din cadrul ap<
transmis Direcjiei Utilitati Publice

fratului de specialitate al Primarului
general al
Bucuresti, feaedintelui
pentru utilitati

lurycipiului Bucure§ti,/Primarului general al Municipiului
a C.G.M.B. §i spre §tiinta Comisiei

§i Comisiei Juridice §i de
Municipiului Bucure§ti.
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Totodata, va aducem la cunoftinja ca documentatia se afla la
Directia Asistenta Tehnica f i Juridica, unde poate fi consultata.

Prin adresa nr. 11608/11.03.2016, Tnregistrata la Primaria
Municipiului Bucurefti cu nr. 1404897/16.03.2016 fi la Directia Asistenta
Tehnica fi Juridica cu nr. 1380/19.03.2016, S.N.T.G.N. Transgaz S.A.
Media§, a formulat plangere prealabila prin care solicita Consiliului
General al Municipiului Bucurefti sa initieze un proiect de hotarare
privind reglementarea raportului juridic m baza caruia societatea mai sus
amintita sa aiba posesia fi folosinta terenului Tn suprafata de 3.172 mp,
situat Tn intravilanul municipiului Bucurefti, strada Gura Fagetului, sector
3, teren pe care se afla amplasata statia de reglare-masurare a gazelor
(S.R.M.) care alimenteaza CET SUD fi municipiul Bucurefti.

De asemenea, societatea mai sus amintita, mentioneaza ca prin
obiectul ei de activitate presteaza un serviciu public, situate care atrage
incidenta art. 124 din Legea nr. 215/2001 privind administratia publica
locala, republicata, cu modificarile f i completarile ulterioare.

Facem precizarea ca, adresa s-a transmis Directiei Utilitati Publice
fi Directiei Patrimoniu, din cadrul aparatului de specialitate al Primarului
general al Municipiului Bucurefti, Primarului general al Municipiului
Bucurefti, Prefedintelui de fedinta a C.G.M.B. fi spre ftiinja Comisiei
pentru utilitati publice, Comisiei patrimoniu fi Comisiei Juridice fi de
discipline din cadrul Consiliului General al Municipiului Bucurefti.

Totodata, va aducem la cunoftinta ca documentatia se afla la
Directia Asistenta Tehnica § i Juridica, unde poate fi consultata.

Prin adresa nr. 9681/02.03.2016, Tnregistrata la Primaria
Municipiului Bucurefti cu nr. 1401401/02.03.2016, la Cabinet Secretar
general cu nr. 869/6/03.03.2016 fi la Directia Asistenta Tehnica fi
Juridica cu nr. 1113/04.03.2016, S.N.T.G.N. Transgaz S.A. Mediaf, a
formulat plangere prealabila prin care solicita Consiliului General al
Municipiului Bucurefti sa initieze un proiect de hotarare privind
reglementarea raportului juridic Tn baza Cciruia societatea mai sus
amintita sa aiba posesia fi folosinta terenului Tn suprafata de 3165,048
mp, situat Tn intravilanul municipiului Bucurefti, sector 6, b-dul Timifoara
nr. 21, ter£EUpe care se afla amplasata statia de reglare-masurare a
gazelpr̂ S.R.IVh care alimenteaza CET VEST §i Cartierul Militari din

De aseme
'obiectul ei de ac
incidenta art. 1
locala, republic

Facem
§i Directiei Pi
general al Miunicipiulu

ocietatea mai sus amintita, mentioneaza ca prin
i presteaza un serviciu public, situate care atrage

n Legea nr. 215/2001 privind administratia publica
u modificarile fi/completarile ulterioare.

area ca, acjfe^a^-a transmis Directiei Utilitati Publice
>niu,/$n fe^^U^)^atului de specialitate al Primarului

uci4resttrADtoritatii Municipale de Reglementare

,0.
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a Serviciilor Publice - A.M.R.S.P. §i spre §tiinta Aparatului Permanent al
C.G.M.B., Primarului General al Municipiului Bucure§ti, Pre§edintelui de
§edinta a C.G.M.B. §i Comisiei pentru utilitafi publice, Comisiei
patrimoniu §i Comisiei Juridice §i de discipline din cadrul Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti.

Totodata, va aducem la cuno§tin{a ca documentatia se afla la
Directia Asistenja Tehnica §i Juridica, unde poate fi consultata.

Prin adresa nr. 240275/24.02.2015, Tnregistrata la Cabinet Primar
general sub nr. 1347/25.02.2016 §i la Directia Asistenta Tehnica §i
Juridic§ sub nr. 1051/01.03.2016, Asociatia de Proprietari Bloc 6, str. Ion
Campineanu, nr. 29, sector 1, Asociatia de Proprietari Bloc 7, str. Ion
Campineanu, nr. 27, sector 1 §i Fundatia Eco - Civica, prin Niculae
Radulescu-Dobrogea §i Angelo-Danut Trifu, au formulat plangere
prealabila impotriva Hotararii C.G.M.B. nr. 16/26.01.2016 privind
aprobarea documentatiei de urbanism Plan Urbanistic Zonal spatiu
public Sala Palatului Plan Integral de Dezvoltare Urbana ,,Zona
Centrala".

In motivarea plangerii contestatarii arata ca P.U.Z.- ul mai sus
menfionat Tncalca OUG nr. 195/2005 privind protectia mediului, Legea
350/2001 privind amenajarea teritoriului §i urbanismul, precum §i
prevederile Legii 422/2001 privind protejarea monumentelor istorice.

In drept, contestatarul !§i intemeiaza plangerea pe prevederile Legii
nr. 554/2004 a contenciosului administrativ, cu modificarile §i
completarile ulterioare.

Voiam sa va mai aduc la cuno§tinta o chestiune. Avand in vedere
ca s-a modificat Codul Fiscal, mcepand cu 01 ianuarie, Directia Financiar
Contabilitate, ne informeaza c& indemnizatiile consilierilor locali trebuie
retinute §i virate....toate contributiile pentru ace§tia, la contributiile
sociale obligatorii. Avand m vedere ca nu cunoa§tem toti consilierii
generali, care sunt pensionati, Ti §tim pe cei care s-au pensionat pentru
limita de varsta, dar nu §tim daca sunt cazuri specials de pensionare,
v-a§ ruga dac^ va regasiti Tn acest cadru, sa informati Directia Asistenta
Tehnica sUtirkJrca. pentru a putea lua masurile legale Tn vigoare.

ti/irn situajia aceasta se face Tn scris §i Directia
te, /va lua masurile legale, care se impun, dar

sa ne aduceti la cuno§tint&, pentru ca nu

tea va gai
Finaficiar Contabili
amgura rugamint
^cunoa^tem acest

Va multu
Doamnel

prevazute de
plafonate da
Directia Finafloiar

estj
itua/tii speciale.

ege
ufta Anurfiitor

lomniloe....nu mai sunt §i alte situatii speciale
§/ Tn acest caz se ,varsa contributiile direct sau sunt

iditii/speciale §i astea le va rezolva
t

v $ %.
Q^- ̂
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Rog secretariatul tehnic sa Tmi comunice numarul consilierilor
prezenti. La microfon v-a§ ruga.

In sala sunt prezenti 47 de consilieri.
Va multumesc!
Doamnelor §i domnilor consilieri, va supun la vot procesul verbal

Tncheiat in §edin{a extraordinara a Consiliului General al Municipiului
Bucure§ti din data de 25.03.2016.

Cine este pentru? va rog, sa afi^ati, se voteaza electronic, da?
Domnul consilier, se voteaza procesul verbal, va rog, daca sunteti
amabil....

Cine este pentru? 22 de voturi, abjineri 3 voturi, Tmpotriva 0 voturi.
Va multumesc!
Procesul verbal a fost aprobat.
Doamna Pre§edinte, va rog.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Mul{umesc domnul secretar. Rog, domnii consilieri, sa ia loc Tn

sala. Rugamintea mea este ca liderii de grup sa invite consilierii Tn sala.
Va supun la vot ordinea de zi a §edintei.

Daca sunt propuneri sau obiec{iuni?
Domnul consilier Raicu, va rog.

Domnul Viceprimar Raicu Mircea Cristian
Domnule Primar general, din partea Comisiei de urbanism §i

amenajarea teritoriului, am vrea sa va cerem acordul, sa retragem de pe
ordinea de zi punctele 27 §i 28. Exista ni§te diferenje de vedere cu
Direc{ia de Urbanism, arhitectul §ef, care a facut unele propuneri §i
pentru a nu respinge proiectul §i a-i da o §ansa sa fie aprobat Tn §edinta
urmatoare, va propunem sa le scoatem de pe ordinea de zi, sa aiba
saptamana viitoare ocazia ca proiectantul sa se Tntalneasca din nou cu
arhitectul §ef §i cu Direcjia de Urbanism §i sa gaseasca o solujie comuna
pentru punctele care au ramas Tn divergent^, ca sa nu le respingem §i
poate Tn §edin{a urmatoare sau in §edin{a mai devreme sa Daca
sunteti de^aeorcrt^nuHmar general?

Doamna Presedintgde $edinta Dinu Maria Mirela
Multumesc dofrinu^consilier RaicuJ
Daca mai sunt propuneri sau /obiectiuni pe ordinea de zi de

retragere sau den/trod/icere? Aveji propunere pe ordinea de zi, da?

Domnul (oonsilier
Da. 'O
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Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
........ de retragere sau introducere.

Domnul Consilier Iliescu Lucian Catalin
vrea sa propun un punct de interpelarL.pe ordinea de zi? §i

daca s-ar putea sa fie punctul 2. Punctul nr. 2 sa devina punctul nr. 3 §i
ma intereseaza...sunt cajiva cetajeni afara care v-au cerut Tnscrierea
doamna pre§edinte de §edinja, sa le facilitati Tnscrierea la cuvant §i
dumneavoastra v-aji opus. Li s-a spus de c§tre agenjii de la Politia
Comunitara, ca nu au dezlegare de la pre§edintele de §edin{a, astfel
meat sa T§i Tmparta§easca §i dan§ii punctul de vedere, deoarece sunt
cetateni ai Bucure§tiului, platitori de taxe §i voiam sa v£ Tntreb, dacS le
permiteti totu§i sa se adreseze de la tribuna Consiliului General, flnand
cont ca v-au facut hartie Tn scris, Tn acest sens? Este vorba de liderii de
la sindicatul angajatilor din Primaria Generala a Municipiului Bucure§ti.

Va multumesc!

Doamna Presedinte de sedin^a Dinu Maria Mirela
M-ati Tntrebat §i va raspund acum. Domnul lider a facut Tnscrierea

de cuvant astazi. Conform regulamentului trebuia cu minim 3 zile mainte.
Toti ceilalji cetateni, care au f§cut Tnscriere cu 3 zile mainte... nu
facem...domnul....lucram pe regulament §i pe ROF §i pe lege sau facem
exceptii de fiecare data §i supunem?...nu dumneavoastra sunteji
obi§nuit cu exceptiile, eu merg exact conform regulamentului, a§a cum
to{i ceilalfi cetateni s-au Tnscris cu 5 zile inainte §i uitati sunt Tn sala, a§a
putea face §i domnul...cu tot dragul.

Daca mai sunt propuneri? Va rog frumos. Deci, daca mai sunt
propuneri sau obiec{iuni pe ordinea de zi?

Domnul Primar, va rog.

Domnul Primar general loan- Razvan SAVA
Propun scoaterea de pe ordinea de zi a proiectului de la numarul 4,

proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, a numarului total de
posturi, a statului de funcjii §i a Regulamentului de organizare §i

Generale de Evidenta a Persoanelor a
BucunestL..se scoate, da §i propun introducerea pe ordinea

de suplimentaraLa urmatoarelor proiecl
1. Proiect d/ hotarare privind aprobarea Acordului de Asociere

lintre municipiul/Buciire§ti, prin Directia Generala de Asistenja Sociala a
Municipiului Bacureiti §rAociatia ANAIS, Tn vederea implementarii Tn
comun a proiectuluy ,,Stop violentei/T^4^milie!" Tn cadrul "Centrului de
asistenja pen/m m^a/srcopilo ^ 7 "

•,/



2.Proiect de hotarare privind aprobarea Acordului de Asociere
dintre municipiul Bucure§ti, prin Directia Generala de Asistenja Sociala a
Municipiului Bucurefti §i Asociatia ,,Agent'ia Adventista pentru
Dezvoltare, Refacere §i Ajutor" - ADRA Romania, in vederea
implementarii in comun a proiectului privind sustinerea ,,Centrului de
primire Tn regim de urgenta a victimelor violentei - Casa ADRA";

3.Proiect de hotarare privind atribuirea denumirii de Piata lerusalim
spatiului public aferent cinematografului Favorit, sector 6;

4.Proiect de hotarare privind transmiterea imobilului - teren situat
Tn Bd. Dinicu Golescu nr. 40, sector 1, avand destinatia de pare, din
administrarea Administrate"! Lacuri, Parcuri §i Agrement Bucure^ti Tn
administrarea Consiliului Local al Sectorului 1;

5.Proiect de hotarare privind aprobarea de modificari Tn unele
bugete §i lista obiectivelor de investitii anexe la bugetul propriu al
Municipiului Bucure§ti pe anul 2016;

6.Proiect de hotarare pentru aprobarea Regulamentului privind
organizarea §i functionarea teraselor sezoniere Tn perimetrul Centrului
Istoric Bucure§ti.

Multumesc!

Doamna Presedinte de sedinja Dinu Maria Mirela
Multumesc domnul Primar, doamna consilier Draghici, dupa aceea

domnul consilier Giugula.

Doamna Consilier Draghici Aurelia Gratiela
Domnule Primar general, este de datoria mea sa salut introducerea

pe ordinea de zi suplimentara a celor doua puncte care vizeaza victimele
violence'! domestice, Tn §edin{a trecuta am §i argumentat de ce era
necesar ca toate cele trei proiecte sa mearga Tmpreuna pentru o
abordare integrate a cazurilor de abuz fizic, psihic sau sexual a femeilor
la nivel de municipiu Bucure§ti.

Proiectele de astazi Tntregesc cumva proiectul de data trecut§ §i
pentru faptul ca, asiguram adapost Tn regim de urgenta §i pe de alta
parte asiguram asistenta juridica gratuita pentru un numar de 500 de
femei Tnvectefea obUrf̂ rii Tn instanta a ordinului de protectie, fara de

d&ca avem o legislate Tn vigoare, femeile nu pot fi
cay sa salut faptul ca ati Tnteles, ca a î Tn^eles ca
umai Tmpreuna pot; la nivel local sa duca la

a legislafiei §i/la un ajutor real fata de aceste

carextn realitate,
aparate. Nu pot
ceste proiecte

implementarea
femei.

de sedirita PintjiMaria Mirela
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Domnul Primar general loan- Razvan SAVA
Da doamna consilier Draghici, eu va multumesc pentru faptul ca v-

ati implicat Tn aceste proiecte §i au reu§it sa fie puse pe ordinea de zi.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Multumesc domnul Primar, domnul consilier Giugula, va rog. Aveji

propuneri de introducere sau de....?
Multumesc!

Domnul Consilier Giuaula Doru Mihai
Domnule Primar general interimar, a§ dori sa va rog, sa nu

introduce^ pe ordinea de zi suplimentara punctul 3, deoarece Tntre
Primaria Municipiului Bucure§ti §i comunitatea cetajenilor evrei,
israelieni, exists o Tnjelegere Tn urma vizitei facute de fostul Primar
general, la lerusalim, la care am fost §i eu, da, a§a este §i §tiu ca am fost
acolo, va pot povesti mai multe §i sa §ti{i ca a fost foarte bine venita
aceasta vizita, dar urmeaza sa fie in continuare duse mai departe
angajamentele facute. Primarul ora?ului lerusalim, s-a angajat sa ne
ofere simbolul ora§ului lerusalim, un leu, pe care sa Tl amplasam Tn
conformitate cu Tntelegerile de la acea data Tn zona moscheei...
Templului Coral...da, asta la fel ca §i cu tovara§ii....Tn zona Templului
Coral, de la Plata Unirii. Acolo este Tnjelegerea, sa fie aceasta piaja
lerusalim, iar proiectul de hotarare nu are acordul comunitatii evreie§ti
din capitala §i am fost rugat sa va transmit acest lucru §i sa nu puneji pe
ordinea de zi acest punct.

Va multumesc!

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Domnul consilier Olteanu, va rog.

Domnul Consilier Olteanu Cristian Marian
Va multumesc!
MuJJumesc doamna pre§edinte, Ti multumesc colegului meu domnul

GiuguJaTceea ce^ a spys la microfon acum, mi-a spus §i mie Tnainte de a
mceoe §edinta.

Pentru ca kcesif project de hotarare este urmare a unei adrese
'enite de la Prin/raria/Sectorului 6, am luat legatura cu Primarul sectorului

6, care mi-a SÎ LIS domnule Giugula,/6a aceasta alegere este facuta Tn
urma unei copespondente oficiale cia Primaria ora^ului lerusalim §i este
rezultatul hartipi pfimite de la Pr[m§/ul ora§ului lerusalim.

^
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Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Domnul consilier Peptan, va rog.

Domnul Consilier Peptan Mihai
Va multumesc doamna pre§edinte, ca mi-aji dat cuvantul. Am §i eu

o Tntrebare foarte scurta pentru domnul Primar general interimar. De ce a
scos proiectul numarul 4 de pe ordinea de zi, cu Cartierul Francez, va
rog?

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
A explicat, daca era{i atent....ca nu este acela cu note....dar nu

cred caTntrebaJi bine

Domnul Consilier Peptan Mihai
Daca se mai poate....nu este nicio problema, daca se mai poate...

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Nu intrebati bine....

Domnul Consilier Peptan Mihai
A§a cum am Tntrebat, este o Tntrebare sincera. Din ce cauza?

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Dac§ a{i citit proiectul

Domnul Consilier Peptan Mihai
In interiorul acestui proiect cu organigrama era §i partea cu

Cartierul Francez. Vreji sa va demonstrez?

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Domnul consilier, vedeji ca Tmi demonstrati gre§it, luati loc ca sa nu

picamin penibil....

yomrJDKConsilier Peptan Mihai
O secun^la, t/saJdemonstrez, fara nicio problema.

Doamna jPresepinte de sedinta Pinu Maria Mirela
Haideti,//a asteptam sa demonstrati, ca este distractiv. Domnul

consilier va/ymai T^to^?ceti sau pentru ca v-afl facut de ras, a{i fugit?
Domnul coiYsilier,
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Domnul Consilier Stan Ion
Am sa va explic eu, este la alt punct organigrama cu Cartierul

Francez, dar am sa Ti explic colegului despre ce este vorba, ca §i eu
voiam sa iau cuvantul.

Deci, Cartierul Francez, Tn viziunea dumneavoastra domnule
Primar general, vreti sa luati de al Administratia Lacuri, Parcuri §i
Agrement sa TI treceti la Administratia Fondului Imobiliar.

Dupa parerea mea cred ca facem o mare gre§eala. Eu va spun
punctul de vedere Tnainte sS vot&m §i TI motivez, de ce. Administratia
Fondului Imobiliar, are o mare problems acum, Tn sensul ca acele blocuri
cu bulina au Tnchis foarte mult din activitatea efectiva a Administratiei
Fondului Imobiliar, noi nu avem astazi o... avem un diferend cu Costica
Costanda, privind Parcul Francez, deci Parcul Bordei §i Satul Francez.

Deci, eu consider ca ar trebui sa nu ne grabim, sa las§m
urmatorului primar §i urmatoarei echipe organigramele care le propuneti
dumneavoastra, care trebuie votate astazi, deci, sa le amanam pe toate,
iar ..... inclusiv acest punct de vedere cu trecerea Cartierului Francez la
A.F.I., haidefi, ca avem ni§te diferend - uri cu Parcul Bordei §i cu Satul
Francez, cu Costica Costanda §i sa lasam urmatorului consiliu §i
urmatorului primar, sa gaseasca o solutie pentru a rezolva aceasta
problema, pentru ca daca dam la A.F.I., nu rezolvam problema, din
contra, complicam §i mai mult lucrurile, ori A.F.I. Tn momentul de fata
administreaza ce? A.F.I, administreaza o bruma de magazine care nu
s-au vandut, din cele 23 de mii, mai sunt cateva 1100, 1200 la A.F.I., de
spatii comerciale. La Tnceput atat au fost douazeci §i ceva de magazine.
Unele au fost de la IAPL Alimentara, unele de la ICRAL, unele de la nu
§tiu unde...ori astazi cu aceasta ordonanta privind riscul seismic, A.F.I.
are o problema existentiala §i ca §i un aport de venit la bugetul primariei
capitalei.

Deci, eu va propun sa nu treceti pe ordinea de zi, sa scoateti de pe
ordinea de zi aceste lucruri ca sa nu avem discutii foarte contradictorii....

Doamna Pre$edinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Am o rugaminte. Ce propuneti sa scoatem de pe ordinea de zi,

care etrssw ce propuneti?

r Stan Ion
organigram^.unctele....punctul 3... care t'n

scos doar 4 sa scoatem §i 2 §i 3.
a mai spun ca pi/oblema acolo, care tine tot de...mai
re este la pi3Tî t̂ Ug...daca tot am luat cuvantul TI mai

a/s& wea sa se ia din competentele
noi pentru legalitate, ca sa
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nu facem prostii avem nevoie de 2 factori, de observatori sau de arbitrii.
Unul este secretarul general §i unul este prefectul. Daca noi nu le dam
posibilitatea in continuare sa voteze pentru legalitatea unor hotarari pe
care le dam noi §i lasam doar sa elaboreze documentele a§a cum se
propune in proiectui de hotarare, cred ca facem o mare gre§eala. Atunci
cred ca ar trebui sa lasam a§a cum este formulat. Competentele
secretariatului general al Consiliului §i restul Da, sunt de acord

sa-§i faca un corp al primarului care sa aiba anumite competente de§i
§i acolo se cam suprapun cu auditul §i cu controlul calitatii. Multumesc.

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Multumesc. A doua propunere era a§a sau face{i un amendament

Tn sensul acesta? Ca sa §tim ce

Domnul Consilier Stan Ion
A doua propunere era sa scoatem §i aceasta privind

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Sa scoatem ceva Staji un pic va rog.

Domnul Consilier Stan Ion
De la punctul 2 §i 3 Deci ati scos punctul 4.

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Propunerea dumneavoastra este sa scoatem punctele 2 §i 3 §i

dupa aceea? atat In regula

Domnul Consilier Stan Ion
Dar am explicat putin mai Tn detaliu ....mi -am permis pentru cei....

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Daca mai sunt alte propuneri? Domnul consilier Iliescu, va rog.

DompulGQQsilier Iliescu Lucian-Catalin
><5mnule prutoar general, doamna pre§edinte de §edinta, stimati
am mai cerutUrrci'odata sa iau cuvantul deoarece probabil pentru

iest Consiliu Geiiera/ sau echipa Consiliului General o sa ne mai
Intalnim cred ca dennaa doua ori, Tn afara de aceasta §edinta. Ceea ce
se mtampla la aoeasna §edinta de Consiliul General, din data de 31
martie 2016 esteem |ucru fara precedent Tn istoria Consiliului General eel
putin din ultimii#0 de anî ba u&^margeneral Tmpreuna cu o echipa de
consilieri gen l̂i./probaoil §i o_aa^ lî dem azi, majoritari Tn Consiliul
General promjn desfiî tar^a/trifiinpireaA adaugarea de pozitii noi Tn
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organigrama Consiliului General. Mie nu mi se pare normal ca de cinci
luni de zile §i am Tnjeles ca primul ministru al Romaniei, Dacian Ciolo§ va
vizita, domnule primar general, astazi, undeva in jurul orei 13.00, eel
putin sau a{i avut un dialog cu dansul, nu mi se pare normal cand noi in
Romania vorbim de cinci luni de zile de descentralizare

La ora 15,50 a sosit Tn sala de §edinta domnul consilier CGMB
Deaconescu lonel Cristinel.

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Imi cer scuze....ca va Tntrerup, numai o secunda, ma scultaji numai

osecunda

Domnul Consilier Iliescu Lucian-Catalin
Doamna Presedinte

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
AJi propus Tntrebari §i interpelari, cu tot dragul atunci puteji vorbi.

Aveti prpopunere sa introducem sau sa scoatem de pe ordinea de zi un
punct?

Domnul Consilier Iliescu Lucian-Cataiin
Doamna Presedinte...mai vorbesc un minut, cu respectul pentru

functia Tn care efemera sunteti...Mie mi se pare ca ceea ce se Tntampla
la §edinta de astazi este un lucru care contravine democratiei, iar toate
functiile de director general adjunct la cele patru servicii, la Directia de
stare civila, ...la Directia....da exact, la directia de stare civila, la API, la
Lacuri, Parcuri §i Agrement §i la Directia de Police Locala, pentru ca mi
s-a spus ca nu se mai nume§te comunitara se nume§te Police Locala,
am fScut o gre§eala, deci toate cele patru functii, care sunt inserate
astazi sunt functii date cu dedicate politics §i eu a§ ruga frumos ca avem
§\a de fata sa urmareasca cele patru personae care vor fi
nominalizate §i vor ca§tiga concursul, cine sunt acele persoane? Iar eu
domnule primar general, din respect pentru bucure§teni, iar
dunnri0avoast(a
care o aveji, eu cr

punctul nr
anului 2016 de
de o transpart
bune §i nu
guvernarea
un nou Tnc<
pare norm;

ti doua luni §i jumatate de mandat Tn functia pe
ar trebui sa scoateji de pe ordinea de zi punctul
nu avem nevoie Tntr-o administrate eficienta a

rea de noi posturi de conducere, noi avem nevoie
de o reducere/a aparatului bugetar, de salarii mai
ram admini^tratia publica locala. Aceasta este

g propuneti la sfar§it de mandat §i la
Tmi fie cu iertare, dar nu mi se
191 de posturi, 24 sa fie de
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conducere. Nu mi se pare normal ca la Administratia Strazilor din 452 de
posturi, 35 sa fie de conducere. Nu mi se pare normal, domnule primar
general ca dumneavoastra sa va faceti un aparat propriu al Corpului de
Control, atata timp cat acest Corp de Control exista. Va muljumesc ca
mi-ati oprit microfonul. De ce?

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Domnule consilier, nu v-am oprit niciun microfon....colegul

dumneavoastra, domnul Giugula a cerut sa fiji dat mai Tncet, pentru ca
sparg urechile. Deci, va rog frumos a{i spus un minut, exaci asta afi
spus, nu am oprit niciun microfon , chiar v-am lasat §i nu am apasat pe
niciun ....pe nimic

Domnul Consilier Iliescu Lucian-Catalin
AJi Tnteles gre§it, noi v-am lasat pe dumneavoastra sa va spunefi

toate ineptiile de la acel microfon

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Domnule ce facem acum, ne jignim? Daca va spun ca nu v-am

jignit §i nu

Domnul Consilier Iliescu Lucian-Catalin
Va

jigniti....
reamintesc §i de colegul nostru Peptan, v-am lasat sa ne

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Domnule dar nu v-a oprit nimeni microfonul, vorbe§te in continuare

acolo. Ca nu {i-a oprit nimeni telefonul.

Domnul Consilier Iliescu Lucian-Catalin
Chiar §i acum....eu va vorbesc la "per tu" Va multumesc mult.

Da. Domnule primar general pentru ce dumneavoastra doriti la punctui
nr. 2 sa va Tnfiintati un Corp de Control al primarului general, pe cine
vreti dumneavoastra sa controlati pentru doua luni §i jumatate? De ce?
Care este-^copul? Atata timp cat noi avem un corp de control care se

Politiei Locale a Municipiului Bucure§ti. Nu Tnteleg
aptelea oficiu din cadrul API? De ce ati creat lucrul

estea cu Satul Francez. Deci practic, cream un al
o directie ca sa administreze Satul Francez §i Tnca

pt un deppzit de Stadionul National al capitalei.
a? lefta|Rna,jca va spun, cu tot respectul pentru

a Consiliului General, pentru
ru\pre^edintele de §edinta, pentru

>entru ce ati cnea
acesta vizavi c
§aptelea oficiu,
un imobil care
Ce este neb
dumneavoastn
viceprimarul' /ve
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Prefectura Bucure§ti. Dar ce se Tntampla? Multumesc mult. Nu injeleg
pentru ce a{i creat al §aptelea oficiu pentru API, pentru ce a{i creat lucrul
acesta vis-avis de povestea cu satul francez. Deci practice, cream un al
§aptelea oficiu, Tnca o directie ca sa administreze satul francez §i Tnca un
imobil care este de fapt un depozit pe langa stadionul national al
capitalei. Ce este nebunia aceasta? lertati-ma ca va spun, cu tot
respectul pentru dumneavoastra, pentru conducerea noua a Consiliului
General, pentru viceprimarul vechi, nou, pentru pre§edintele de §edinta,
pentru Prefectura Bucure§ti, dar ce se mtampla? Multumesc mult.

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Mai sunt alte pozijii? Domnule Primar, va rog.

Domnul Primar general loan-Razvan Sava
Domnule Iliescu vorbiti foarte bine de aici de la pupitru. Se vede ca

sunteti Tn campanile electorala §i va faceti exercitiile dumneavoastra de
campanile electorala. Daca doriti sa Tntelegeti ca asta solicitati, sa
Tntelegeti, va recomand sa veniti ca §i alji consilieri sa va implicati Tn
proiectele care sunt puse pe ordinea de zi §i atunci veti Tnjelege §i
anumite lucruri. Nimic nu a fost tinut sub pre§, a§a cum ati fost obi§nuit
cu administratia dinainte. Vreti transparenta? Aveti transparenta, o sa ma
uit la ceas cand o sa plecaji din sala, dumneavoastra nu ati stat, in
ultimul timp, la nicio §edinta, pana la sfar§it. Veniti doar crezand ca
aruncam aici ni§te cuvinte Tn scop electoral mai reu§iti sa pacaliti
cetatenii. Al doilea punct, va spun Corpul de Control al primarului general
nu este un corp de control al primarului este un organism Tn cadrul
administratiei care Tti ofera, o data, preventie §i Tn al doilea rand Tti ofera
posibilitatea, o radiografie a unui buget care se ridica la opt miliarde de
euro. Daca sunteti atent la ce va spun eu aici o sa §i Tntelegeti. Veniti,
aruncati aici ni§te acuze false, mincinoase, fara sa aveji bunul simt sa va
interesati §i sa vedeti clar care sunt lucrurile adevarate. Domnul premier,
Ciolo§ nu a fost aici §i nici nu am avut o Tntrevedere cu dansul Tn cursul
zilei de astazi. Daca mai suntmtrebari. Multumesc.

Doamna Presedite Maria-Mirela Dinu
Era....nu

Scarlat Du
ridicata. Era d
dupa aceea sut/teji

Domnul
Dragi

vreau sa m

secunda. Stati un pic, era domnul
oastra a{i intrat Tn sala §i ati venit direct cu mana
Scarlat Tnaintea dumneavoastra, va rog frumos §i

umneavoastra.

nu am facut-o pana acum,
tfljSiies^u, cu toata dragostea, dar nu
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am cum sa uit ca dumneavoastra proveniti din partidul condus de eel
care a taiat posturi zi de zi, in toata ....care a taiat §i a lasat pe drumuri
oameni care au muncit ani de zile pentru aceasta najiune §i pe care
Guvernul condus de pre§edintele dumneavoastra, de parttd a taiat
salarii, pensii, a dat afara oameni §i de fapt nu s-a Tntamplat nimic bun.
Faptul ca, ar fi fost foarte u§or sa se ia aceea organigrama §i sa se taie
posturi, Tn continuare §i sa nu fim in stare sa solutionam problemele
cetatenilor eu doresc pe aceasta cale sa Tl felicit pe domnul primar
general pentru curajul pe care Tl dovede§te prin faptul ca Tmpotriva
criticilor unor oameni de aceasta natura care §tiu doar sa taie exista un
primar care a gasit solutii Tmpreuna cu o echipa domniei sale meat sa
poata sa acopere acest

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Domnule Scarlat, haideti ca la Tntrebari §i intepelari punem

§i Domnule Deaconescu, va rog, dupa aceea domnul Stan §i domnul
Fatu.

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Domnule Scarlat, domnul care a taiat salariile este domnul Boc §i

este membru PNL

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
La ordinea de zi va rog. Exista un punct special pentru astfel de

lucruri

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Domnule primar aveji un project pe ordinea de zi cu numirea

membrilor in Consiliul de Administrate, va rog sa vedeji ce ne-a{i pus la
dispozitie, acesta este proiectui nu apare raportui directiei de specialitate
§i vreji sa Tl votam, eu nu am Tnjeles nimic din el, acesta este documentul
public pe care Tl aveti §i aici Tn sala §i Tntrebarea mea la dumneavoastra
este urmatoarea. Daca domnul secretar general Tn Tn^elepciunea lui
niciodata nu a semnat un astfel de project pe motiv ca nu are raportui
directiei
proieprsimilar pe

pla pagina pe
proiecte d<

ntrebare direct la
data trecuta, d

sa respectati
respectati leg
condifiile sa

iar domnul prefect aici de fata a suspendat un
nu Tndepline§te condole legale, de ce seafla
de zi? Este un secret pentru bucure§teni cine

Tn municipiul Bucure^ti? Aceasta este o
avoastra. A doua Tntrebare pe care v-am rugat

nu fac atac la persoana V-am rugat
Ma urmariti? V-am rugat sa
oua proiecte care Tndeplinesc

de ziXnici azi nu sunt puse. Aveaji



obligajia conform Legii 215/2001 ca in prima §edin{a ordinara, §i au
trecut eel putin doua pana acum, pana astazi, sa Tmi puneji proiectele pe
ordinea de zi care Tndeplinesc condipe. Consider ca ....domnule primar
consider ca trebuie sa respectaji legea Vorbim de pactul pentru
bucure§teni, vorbim de transparenja, proiectul initial de mine §i de colegii
mei, chiar daca este bun, chiar daca este rau, nu aveji dreptul sa Tl tineti
Tn sertar, sunteti obligat sa Tl puneji Tn aceasta §edinta, sa treaca sau sa
cada, cu votul consiliului. De doua ori v-am rugat lucrul acesta, de doua
ori mi-ati spus ca o sa rezolvati. Mai avem pu{in §i se termina acest
mandat §i nu se afla pe ordinea de zi. Va rog frumos ca la §edin{a
urmatoare, sa introduce^ proiectele de consilieri pe ordinea de zi, care
sa treaca prin votul consilierilor. Va multumesc.

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Domnule primar, va rog....Domnule Stan , va rog, domnul primar

§i dupa aceea dumneavoastra

Domnul Primar General loan-Razvan Sava
Domnule Deaconescu a{i avut mai devreme un caz clar al unei

colege care Tn momentul Tn care cand a solicitat punerea pe ordinea de
zi a doua proiecte sau §i PUZ, dumneavoastra nu sunteti interesat sa fie
puse pe ordinea de zi., nici nu veniji Tn Primarie, nici nu va Tndepliniti
atribufiile ...........

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Domnule primar, va rog frumos sa verificaji legea, este obligatia

dumneavoastra ca atunci cand Tntocmiti ordinea de zi Tn prima §edin{a
ordinara sa le puneji pe ordinea de zi. V-am interpelat public §i v-am
rugat sa le puneti pe ordinea de zi. Este Tn fi§a postului dumneavoastra,
conform legii. Daca nu va convine schimbati legea §i venim noi §i stam
pe la etajul 14 la coada, nu am fost niciodata de cand a{i fost primar, ca
sa va aduc vreo rugaminte. M-am adresat public a§a cum prevede legea.

Domnul Consilier Stan ion
Am omisimai era un punct cu organigrama, la punctul numarul 6.

aprobarea organigramei, a statului de functii
a e u a m e r u de organizare §i funcjionare ale Clubului Sportiv

Vreau saTI scoate{i §i pe acesta, ........... Tn Consiliul
s-a pus problema organigramei §i a Tnfiintarii de noi

posibilitatea noukji consiliu, noului primar sa-§i faca o
ksectii acolo, dar vroiam sa fac doar

^
noua organi
un singur

t ^ x .

rbeŝ ;Ha interpelari, va promit, constat
Vedere al unui om care are o
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experienta. Colegii nostri de la PNL, PDL au probleme cu listele si atunci
colegul, primarul, domnul primar Sava Tncearca sa gaseasca niste solutii
pe aceste organigrame. Sa bagam la Politia Locala pe unul care nu se
mai regaseste pe liste si a facut niste servicii ....ascultati-ma, ca spun
lucruri interesante. Dumneavoastra vreji sa cheltuiji un miliard de euro,
80% din bugetul, pana la alegeri si spuneji ca PSD-ul este un nenorocit.
PSD-I nu a fost niciodata la putere in Bucuresti, va spun eu. Va spun eu,
domnilor, deci, PSD-ul nu a fost niciodata, nu am avut primar general.
Domnul Oprescu a facut parte din PSD, dar a plecat si a fost
independent, iardansul .......

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Mai aveji alte propuneri de retragere de pe ordinea de zi?

Domnul Consilier Stan ion
Vreau sa retrageji si punctul acesta 6, sa le aduc respectuos aminte

colegilor de la PNL ca nu puteti sa cheltuiti, aveji si majoritate, dar nu
puteji sa faceti, ca nu ne luati de prosti, ca le mai vedem si noi, ne mai
uitam pe hartii. Aceasta era ideea.

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
In regula, domnul Fatu si domnul primar. Inainte domnul Fatu.

Vreau sa dau si eu cuvantul domnului Primar.

Domnul Primar general loan-Razvan Sava
Domnul consilier Victor Stan, doua secunde. ln{eleg ca problema

dumneavoastra nu este ceea ce cuprinde corpul proiectului de hotarare
ci faptul ca trebuie sa Ti dam de lucru viitorului primar. O sa lasam si
viitorului primar si lui sa-si faca ...... Consideram ca aceste proiecte sunt
necesare pentru cetateni si ele trebuie sa fie implementate. Acesta este
motivul.

Domnul Consilier Stan Ion
Domnule primar este o chestiune de principiu si constat ca este

absolut irriOfaV^U nu spun ca nu este oportun sau poate din punctul meu
de veetere ne grab
si/de imoralitate.

landat, adica dou
s organigrame si

eu ipred cS este o chestiune de eel putin de graba
a^f i sa nu ne grabim, mai avem 60 de zile de
dni smncercam sa inyentam si posturi sa modificam
cheftuim si bugetuf. Haideti sa lasam, sa vedem,

poate vine de l a l unavoas t r a , poate vine de la noi un alt consiliu,
aveti deja majoritate, dair afWvrat]^a^v|^spun respectuos ca faceti cam ce
doriti. Ne-am uitat si r\6\e acesta si nu e normal ce se Tntampla
la AFI, ce se Wamplar l/̂ n^nlflfat'A Sttfgzilor, ce se Tntampla ....cineva
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spunea ca nu atf lasat salariatii de la sa vina aici sa discute Am
fost de acord cu doamna pre§edinte, sa vina aici sa discute ....sunt ni§te
proceduri pe care le respectam, dar liderul de sindicat poate sa vina la o
§edin{a sau la urmatoarea §edinja sa ne spuna ce probleme au. Era
vorba de partea morala, aceasta era ideea, ca ne grabim foarte tare, nu
am spus altceva.

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Domnul Fatu, va rog, dupa aceea domnul consilier Raicu.

Domnul Consilier Fatu Gabriel
Poate Ti raspunde domnul primar, nu? Domnule primar general,

doamna pre§edinte, domnule prefect, stimati colegi §tiu ca e campanie,
toti suntem Tn campanie, dar aceasta §edin|a convocata la ora 13.00
este ora 16.00, Tnca nu a Tnceput. Da, ma grabesc. Suntem aici pentru
proiectele bucure§tenilor. Va propun sa facem campanie diseara, pe
strada §i haide{i acum sa intram pe ordinea de zi. Multumesc.

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Muljumesc pentru ajutor, domnule consilier. Domnuie consilier,

domnul viceprimar Raicu, va rog. Imi place de dumneavoastra, toata
lumea se grabe§te, dar toata lumea vorbe^te la fel de mult. Va rog.

Domnul viceprimar Raicu Mircea-Chstian
Are dreptate colegul nostru, nici nu am intrat Tn ordinea de zi, nu

am aprobat-o. O sa vin §i eu tot cu o discujie paraleta, dar nu pot sa ma
abjin. Pentru ca colegul nostru, domnul Stan a spus ni§te lucruri, care mi
se par c3 nu sunt corecte, absolut simpatic este colegul nostru al tuturor,
dar se simte influenta campaniei electorale. Stimati colegi, Tn primul rand
ca nu avem majoritate Tn consiliu, aceasta este un basm pe care TI
spuneti dumneavoastra ....asculta-ma putin, domnule. Am...
Cristi problemele pe care le are Bucure§tiul nu trebuie sa vi le mai
spun Tnca odata, nici cui i se datoreaza, nici cat de pujini sunt banii §i
cum a trebuiLsaJacem tot felul, ca sa reu§im, ca activitatea sa continue,
nu an>r6u§it Tn tofeditate §i voi §titi foarte bine, aveti pre§edintele comisiei
ec0fiomice, un dorr\nu pr6^esor pe care cred ca nimeni nu Ti contests

acesta ....domnule Stan, vorbeam de
nomice care este din partidul dumnevoastra §i

fofesor respectat de toata lumea. Am gandit
a fel Tricat el sa acopere ceea ce noi am

;ul peqtai bycure^teni, Tmpreuna, cu primarul
interimar, cu cejyfloi yicei5rkTi^ri caifi aurfest pana acum. Deci, va rog eu
frumos, haidef/ sa /nu lyatApw&m /din ftou campania electorala pe\
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probleme vitale pentru ora§. Bugetul ora?ului l-am gandit Tmpreuna, nu
acopera problemele care sunt necesare pentru Bucure^ti §i sunt facute
priority. Hai sa nu le mai manjim cu tot felul de afirmatii aiurea.
Multumesc.

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Va rog frumos, 30 de secunde.

Domnul Consilier Stan Ion
Vi s-a parut ca am spus ceva de buget? Eu am spus sa nu ne grabim

sa Tl cheltuim pana la alegeri. Nu am comentat, deci
domnul....dumneavoastra aveji o majoritate ?i a{i avut-o §i pe vremuri,
iar candidatul la care faceam referire a fost susjinut de DSL §i de
dumneavoastra de liberal!. Sorin Oprescu a fost susflnut de USL, adica
de liberal! §i de PSD, numai spuneti ca nu am avut candidat. Am
terminat.

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Haideti va rog....sa intram pe ordinea de zi va rog

Domnul Consilier Stan Ion
Nu am comentat bugetul, am spus ca nu trebuie sa ne grabim sa Tl

cheltuim pana la alegeri. Aceasta e ideea. Nu am comentat cum s-a
facut §i cum a fost Trnparfit.

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Multumesc frumos. Avem astfel: propuneri de retragere. Domnule

primar, va rog sa fi{i atent. In afara de propunerea pe care a{i avut-o
dumneavoastra, retragere punctul 4 avem doua propuneri: domnul Raicu
a propus sa fie retrase punctele 27 §i 28 de pe ordinea de zi. Deci,
sunteji de acord §i domnul Stan, retragere punctele 2, 3 §i 6. Daca
sunteji de acord, va dau cuvantul.

Domnul Primar general loan-Razvan Sava
unt de acord.

Doamna P Maria-Mirela Dinu
Daca

6. Astfel prop(jr)£re
ordinea de z
Vaduva....va

Retra
primar. Votgiji,

acord cu retragerea punctelor 2, 3 §i
rimar de a retrage punctul 4 de pe
ti.Joc sa Tncepem votul. Domnule

de zi, propunerea domnului

27



Cine este pentru? 35 de voturi, abtineri? 5 voturi, Tmpotriva? 0
voturi.

Acesta propunere a fost aprobata, de retragere a punctului 4 de pe
ordinea de zi.

Propunerea domnului consilier Raicu de a retrage punctele 27 §i 28.
Va propun primul punct, retragere punctul 27. Votaji va rog.
Cine este pentru? 34 de voturi, abtineri? 8 voturi, impotriva? 1 vot.
Acest project a fost retras.

Punctul 28, retragere. Votaji va rog.
Cine este pentru? 34 de voturi, abtineri? 8 voturi, Tmpotriva? 1 vot.
Acest project a fost retras.

Introducer! pe ordinea de zi. Propunerea domnului Iliescu, Tntrebari,
interpelari. Votati, va rog.

Cine este pentru? 18 voturi, abtineri? 15 voturi, Tmpotriva? 10 voturi.
Acesta propunere a fost respinsa.

Propunerile domnului primar de pe ordinea suplimentara.
Primul project: Proiect de hotarare privind aprobarea Acordului

de Asociere dintre municipiul Bucure§ti, prin Directia Generala de
Asistenta Sociala a Municipiului Bucure§ti §i Asociatia ANAIS, Tn
vederea implementarii Tn comun a proiectului ,,Stop violentei Tn
familie!" Tn cadrul "Centrului de asistenta pentru mama §i copil"
Votati va r°9!

Cine este pentru? 39 de voturi, abtineri? 4 voturi, Tmpotriva? 0 voturi.
Acesta propunere a fost aprobata pentru introducerea pe ordinea de

zi.
Urmatorul project: Proiect de hotarare privind aprobarea

Acordului de Asociere dintre municipiul Bucure§ti, prin Directia
Generala de Asistenta Sociala a Municipiului Bucure§ti §i Asociatia
.Agentia Adventista pentru Dezvoltare, Refacere §i Ajutor" - ADRA

RomantSTTThvederea implementarii Tn comun a proiectului privind
stinerea ,,C^ntrijkri) de primire Tn regim de urgenta a victimelor

'Votati va rog!
17 de voturi, abtineri? 5 voturi, Tmpotriva? 2 voturi.
a fost aprobata pentru introducerea pe ordinea de

d atribuirea denumirii de Piata
t^ein^matografului Favorit, sector 6

1 8 voturi, Tmpotriva? 1 vot.
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Acest proiect a fost aprobat pentru introducerea pentru introducerea
pe ordinea de zi.

Proiect de hotarare privind transmiterea imobilului - teren
situat Tn Bd. Dinicu Golescu nr. 40, sector 1, avand destinatia de
pare, din administrarea Administratiei Lacuri, Parcuri §i Agrement
Bucure§ti Tn administrarea Consiliului Local al Sectorului 1. Este
proiect de doua treimi, v-am spus daca va fi introdus pe ordinea de
zi.

Cine este pentru? 35 de voturi, abjineri? 9 voturi, Tmpotriva? 0 voturi.
Acest proiect a fost aprobat pentru introducerea pentru introducerea

pe ordinea de zi.
Proiect de hotarare privind aprobarea de modificari in unele

bugete §i lista obiectivelor de investitii anexe la bugetul propriu al
Municipiului Bucure§ti pe anul 2016. Votati, va rog.

Cine este pentru? 31 de voturi. Am §i eu o rugaminte, facetf lini^te Tn
sala, domnul consilier Stan §ti{i ce deranjant este? Ma gandesc §i, nu pot
citi Deci nu §titl cum este aici este §i cald §i se aud tot felul de
murmure, nu sunteti atenji macar

Proiect de hotarare pentru aprobarea Regulamentului privind
organizarea §i functionarea teraselor sezoniere in perimetrul
Centrului Istoric Bucure§ti. Votaji, va rog!.

Cine este pentru? 31 de voturi, abjineri? 7 voturi, Tmpotriva? 0 voturi
Acest proiect a fost aprobat pentru introducerea pentru introducerea

pe ordinea de zi.
Va supun spre aprobare ordinea de zi cu modificarile facute. Vota{i,

va rog!
Cine este pentru? 30 de voturi, abjineri? 8 voturi, Tmpotriva? 1 vot.
Ordinea de zi a fost adoptata.

Punctul nr. 1 - Proiect de hotarare privind vacantarea unui post
....incredibil, stati un pic....numai o secunda, citeam proiectul

Domnul Consilier Rizoiu Mircea
Doamna am observat un lucru care este jenant, va rog sa ma credefl

§i anume, s-au propus interpelari, toata lumea a vorbit ce a vrut §i ce nu
a vruLJ3e-fePt, interp^Pfle au fost Tnainte. Am crezut ca se va respecta

obraz. jMu s-a respectat, vreau sa spun
;i vechiului primar, calvarul celor din
nevoie nici de vorbe, nu au nevoie

au nevoie sa TnceapS lucrarea pe
^interpelare ca sa se Tn^eleaga Tnca

rripozite egale cu cei din nordul capitalei
p6ate. Va multumesc.
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Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Domnule primar, va rog.

Domnul Primar general loan-Razvan Sava
Da, domnule Rizoiu sunt perfect de acord cu dumneavoastra, dupa

cum §titi, pe perioada administratiei Razvan Sava s-au luat toate
hotararile astfel meat locuitorii din zona respective Prelungirea Ghencea
sa numai Tnoate in noroi pana la gat. La sfar§itul saptamanii viitoare vom
avea §i proiectul final, astfel meat Tn eel mai scurt timp sa ridicam in
sistemul electronic de achizijii publice, ... §i Tn toamna §i sper ca Tn
toamna sa se apuce de lucru Tn zona respectiva.

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Multumesc, domnule Primar.
Intram pe ordinea de zi. Proiectele de pe ordinea de zi, ca

numerotajie raman la fel ca cele pe care le-a{i primit. lar ordinea
suplimentara va fi introdusa Tnainte de PUZ-uri, sa §titi cum urmariti,
daca ma urmare^te cineva, ca notare.

Punctul nr. 1 - Proiect de hotarare privind vacantarea unui
post de viceprimar al municipiului Bucure§ti, ca urmare a demisiei
domnului Darabont Alexandra - Dan.

Daca sunt obiecjiuni? Nu cred ca sunt ca este demisie. Votaji, va
rog!

Cine este pentru? 39 de voturi, abjineri? 4 voturi, Tmpotriva? 1 vot.
Acest project a fost aprobat.

Punctul nr. 2 - Proiect de hotarare privind modificarea §i
completarea Hotararii Consiliului General al Municipiului Bucure§ti
nr. 305/2013

Daca sunt propuneri, obiectiuni sau ....Doamna consilier Nicolescu.

Doamna Consilier Nicolescu Cristina
Buna ziua. Aveam un punct de vedere mai clar, desigur pentru

it, dar o sa ma prevalez de faptul ca punctui meu de
v e d e s e refera|§i latest proiect de hotarare ?i o sa va spun acum pe
fin^Tde mandatlo &cw\a radiografie personala pe care am facut-o cu
firivire la proierftcrfe/de hotarari §i/pe care le-a introdus autoritatea

^executiva Tn a^st/an din ianuarie pana Tn prezent §i sunt relevate
anumite aspect^ negative care degurg din aceste proiecte de hotarari §i
care toate ccyiduc din/vacate vMre/̂ de a stabilitatii macro
economice aBudureftMlui. E^W^c^feksa le grupez.§i am identificat
eel pufm treiAlanuri. ̂ prim^/irfcl iih. plameconomic ....Tmi pare rau sa
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§titi ca sunt reduceri la DEX,....Tn primul rand in planul economic asistam
§i o sa vedeji pe ordinea de zi vedem ca avem un buget polarizat. Poate
putini §tiu ca in ultima zi din anul trecut a fost data o dispozijie a
primarului general prin care proiectele de buget ale institute! nu trebuiau
sa depa§easca 2% din aprobatul pentru anul 2015. Din pacate Tnsa
unele institutii au primit o rectificare bugetara negativa §i aici ma uit la
ALPAB, Administratia Strazilor, la API §i avem astazi proiecte cu
incidenje pe aceste institutii, iar altele au primit sume fantastice poate de
doua ori sau de trei ori bugetui pe care l-au avut in anul 2015. Al doiiea
plan este al proiectelor de hotarari care au impact asupra structurii
organizatorice §i asupra activitajilor mai multor institutii subordonate sau
din aparatul de specialitate. Ne aducem aminte de Tncercarea de a
transforma ARCUB, Tn opinia mea de fapt un project de hotarare cu miza
imobiliara, am asistat vinerea trecuta, am asistat....urmariti-ma Puteji
sa ma contraziceti

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Numai un pic, va rog Numai o secunda Atata timp cat nu

avem intrebari, interpelari, din pacate aveji ceva de propus la proiectui
numarul 2?

Doamna Consilier Nicolescu Cristina
Exact, la organigrama. Avem

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Domnule, dar puteti sa facets lini§te Tn sala? Nu suntem nici ia tara

nici la Mi-ar face mare placere, dar nu va dau satisfacjia aceasta.
Deci sa §titi sunteti online, daca urlaji din sala. Doamna consilier, va rog.

Doamna Consilier Nicolescu Cristina
Sa ne intoarcem la ordinea de zi. Deci avem proiecte, avem

incidenta asupra structurii anumitor....da ....da ....va explic imediat daca
este....Am avut un project saptamana trecuta, pe care ni l-a taiat se
putea intrgjn faliment daca exista un amendament, de salvare a RATB-

ce este vorba §i iata avem incidenta asupra multor
lltor institutii din subordinea autoritatii executive §i a

'Consiliului Gerjefal/ Al treilea plan Tnsa care mi se pare iara§i foarte
sensibil este lagay de responsabilimte. Din cate observam §i mai ales
observ Tn anuy20/6 a intrat pe ordinea de zi o serie Tntreaga de proiecte,

avem si aoraz/ care nu sunt apumate de catre primarul general. Din
ropuse dej^tr^fostul primar, Sorin Oprescu, de

de zi §i pentru acest plan
public, o sesizare a fostului
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viceprimar interimar legat de Regulamentul SACET pe care el nu Tl
recuno§tea ca fiind semnat de el §i sugera sa verificam registru de intrari
§i ie§iri al primarului general. Acum eu am un deosebit respect pentru
Razvan Sava, am tost in echipa de sustinere a capitalei culturale, dar
acest plan al responsabilitatii, mie eel putin Tmi atrage doua semne de
Tntrebare, fie domnule primar nu dorifl sa fiji o victima a propriului partid,
fie exista mari probleme in interiorul partidului din care facet! parte din
moment ce astfel de proiecte cu mare impact asupra Bucure§tiului sunt
semnate de catre alti primari sau propuse de catre consilieri generali,
ceea ce nu ar fi rau, dar destul de dificil. De aceea eu Tn numele
ALDE eu vreau sa va spun grupul AIDE nu va vota proiectele cu impact
asupra structurilor organizatorice, cum este acest punct 2, precum §i alte
puncte pentru care domnul Stan a avut dreptate §i care se pare due
catre premise electorale. Multumesc.

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Domnule consilier general la punctul 2 avefi ceva? Sau tot o

declaratie politica....ca sa §tiu. Sunt foarte curioasa §i sa §ti{i ca voi uza
de acest buton gri cat mai curand.

Domnul Consilier Giuaula Doru Mihai
Dafi-mi dreptul la cuvant cat mai repede, ca sa nu aflaji adevarul.

Inainte de Tnceperea §i aprobarii ordinii de zi au fost spuse puncte de
vedere cu privire la punctual 2 §i 3. Domnule consilier general Sava, care
Tndepliniti temporar functia de primar general, nu uitati ca atributiile
dumneavoastra sunt limitate in ceea ce priveste atributiile prevazute de
Legea 215, pe aceasta funcfie. Nu ati fost ales prin vot universal §i ati
fost ales de consiliu. Nu ne arogam drepturi mai mult decat avem. Ce
vreau sa va spun Tnainte sa votafi ordinea de zi erati Tn faza de tentativa.
Dupa ce a î votat ordinea de zi §i veti vota punctul 2 va afla^i Tn faza de
complicitate la savar§irea infractiunilor de trafic de influenta §i abuz Tn
serviciu. In momentul Tn care pe una din funcflile pe care le-a suplimentat
va fi numit un membru al Partidului Liberal, pentru ca crearea unui
avantaj pentru sine sau pentru altu se nume§te trafic de influenta.
Dujpn€avoasfra folositi institufia Consiliului General pentru ca daca
t6em avantaje\..../e|J>un acest lucru avand Tn vedere practica DNA-ului.

n cazul doamnei/Olguta de la Dolj, care nici macar nu a fost acolo §i
este acuzata de/irafic de infleunta, dumneavoastra Tn momentul Tn care
creafi abuziv, \f ulti/riele doua luni de/riandate, o serie de posturi pentru
a va satisfade cuentela politica, /avar§iti aceste infractiuni. Eu nu
vorbesc pentflu dumn^voastrajde |̂t daca vreti sa ma ascultati, Tn rest
aceste cuvinp alie m/le vor ranwife^sprise pe banda §i vor fi ca dovezi
ca ati §tiut §ati achififeat la i rmnfea fapte. Cum am ajuns la asemenea
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concluzie? Avand in vedere ca pe blogul Primariei §i Consiliului General
sunt o serie de interventii ale cetajenilor care ne acuza de o lipsa de
transparent^ in ceea ce prive§te declaratiile de avere §i de interese, am
fost sesizat tot de ceta{eni, c3 mai multe, nu dau procente, foarte mulji
din consilieri actual! nu au o meserie. Daca raman fara functia de
consilier raman pe drumuri §i atunci ....nu ma refer la domnul Boaja,
care este profesor universitar, nu ma refer la doamna Draghici care este
medic, nu ma refer la alti colegi care sunt §i au condus institutii sau au
condus ni§te oameni. Ma refer la cei la care daca le luati declaratiile de
avere din 90 pana acum au fost ba consilieri la diferite cabinet
parlamentare, ba §efi de cabinet la diferite persoane, ba consilieri la
diferite institutii, institutii politice. Daca considerati ca §i Consiliul General
a ajuns sa creeze functii pentru pentru politice votaji §i luati-va
aceasta raspundere.

Doamna Presedinte Maria-Mirela Dinu
Domnule primar, va rog.

Domnul Primar general loan- Razvan SAVA
Domnul consilier Doru Giugulea tin sa va anunt ca toate posturile

care vor fi Tnfiintate vor fi scoase la concurs conform legii. Nici un post
care a fost scos la concurs de cand am preluat acest mandat din
decembrie nu a fost dat catre cineva anume. Toate au fost puse §i aici
poate sa vina Direcjia de Resurse Umane, toate au fost scoase la
concurs conform legii.

Doamna Presedinte de ?edinta Dinu Maria Mirela
Multumesc! Haideti sa intram pe ordinea de zi...s-a rostit numele.

Domnul Consilier Giugula Doru Mihai
Domnule consilier general cu functia de primar general interimar,

eu nu am spus ca afi facut, a§tept sa vad ce se Tntampla de maine
Tncolo. Ca sa fiji in cunoftinja de cauza la ce veti face.

Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Proiecttiil de/h^tarare de la punctul 2...mai sunt obiectiuni sau

propuneri la project, Amendamente^Nu sunt. Votati, va rog!
Cine e^s pentru? 27 de vpturi, abtineri? 9 voturi, Tmpotriva? 9

voturi.
Acest dfoied't d^iotarare d fost adoptat.
Proiecl de lAc/a/are privingvVpotrHniul Secretar general, va rog.
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Domnul Secretar general Tudor Toma
majoritatea celor prezenji. Eu voiam sa va multumesc, nu am

vrut sa fac nici un comentariu Tnainte de acest punct. Nu candidez
nicaieri, dar va informez ca i-am Tnaintat domnului primar general,
demisia mea.

Multumesc!

Doamna Presedinte de gedinta Dinu Maria Mirela
Proiect de hotarare....atunci daji-va §i dumneavoastra demisia.
Punctul nr. 3 - Proiect de hotarare privind majorarea

numarului total de posturi la unele institutii publice de interes local
al municipiului Bucure§ti.

Daca sunt propuneri sau ?
Domnul consilier Olteanu, va rog

Domnul Consilier Qlteanu Cristian Marian
Multumesc!
Intrucat un demers care din punctui meu de vedere, ca §i consilier

general este un demers pe care Consiliul General trebuia sa 71 faca de
mult, nu l-a facut §i anume sa treaca active care tin de fondul imobiliar al
ora§ului Bucurefti, Administratia Fondului Imobiliar creata de Consiliul
General, administratie creata a§a cum spune numele exact pentru a
administra fondul imobiliar a acestui ora§, dar Tntrucat ceea ce s-a auzit
§i aici, ceea ce ati auzit §i Tn spatiul public, ca Tntotdeauna distorsioneaza
mesajul legat de administrarea acestui ora§. Pentru a opri aceasta
discutie, pentru a veni cu un proiect separat pe acest subject o sa fac
acum un amendament, o sa cer ca articolul 2 §i articolul 4 sa fie scoase
din acest proiect de hotarare....o sa cite§ti Doru, daca poti...§i articolul 6
sa se modifice ca atare, adica sa fie directiile din cadrul aparatului de
specialitate al primarului general, Directia Generala de Asistenta Sociala
a Municipiului Bucure^ti §i Administratia Strazilor Bucure§tiului, vor duce
la Tndeplinire prevederile prezentei hotarari.

Multumesc!

resetfflite de sedinta Dinu Maria Mirela
Muljumes
Deci, est

Domnul consili

frumos! A{i depus amendamentul?
r un/singur amendament cu modificarea articolelor.

cu, va rog.

Domnu; Conisilier Iliescu Catalin Lucian
Domni/ile p/iiwr generalfc:=4timati colegi, asistam la o fedinta §i

derularea Unei $ed;nte eminsnrcriteijitprare, daca pot sa spun a§a Tn
care secreWrul flejilferal al P ĵmp$fN|yiuhjcipiului Bucure§ti a demisionat.
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Probabil ar trebui domnul secretar general, pentru care eu am un
deosebit respect, sa ne §i spuna motivele acestei demisii, public. In al
doilea rand doamna pre^edinte de §edin{a a§ dori sa tine{i cont de....§i o
sa §i fac in scris, acum sa scoateti de pe ordinea de zi de la articolul 1
punctul 2, 3 §i punctul numarul...§i de la articolul 3 punctul numarul, de
la articolul 4 punctul numarul 1 Nu mi se pare normal §i cred ca noi,
consilierii general! ar trebui sa §tim ceea ce votam in cuno§tin{a de
cauza, nu sa votam dupa cum spune un lider de grup sau doi lideri de
grup, nu mi se pare normal ca la Directia Generala de Asistenta Sociala
sa mai inseram un post de director general adjunct. De ce? Nu a
functional bine Directia Generala de Asistenta Sociala patru ani de zile §i
ne-am trezit acum, cu doua luni Tnainte de alegeri? Nu mi se pare normal
ca, la Administratia Strazilor Bucure§ti sa se insereze Tnca un post de
conducere, director general adjunct. De ce? Nu a functional bine
Administratia Strazilor pana acum? Ne mai trebuie Tnca un post de
conducere? Nu mi se pare normal ca, la Administratia Fondului Imobiliar,
sa se dea peste cap toata organigrama §i in raportul de specialitate sa
se spuna transferarea activitajilor Tmpreuna cu bunurile Tn vederea
administrarii, exploatarii, Tntretinerii §i protejarii imobilului situat Tn
Bucure§ti, §os. Nordului, vorbim de Satul Francez §i a imobilului
Constantin Noica, §i sa Tl trecem de la ALPAB Tn administrarea
Administratiei Lacuri Parcuri §i Agrement Bucure§ti, Tn Administratia
Fondului Imobiliar sa inseram un compartiment, sa ducem acolo un §ef
serviciu, Tnca 7 referenji, ca sa ce? Explicati-ne §i noua, domnule primar
general. Eu o sa va fac acum, astfel Tncat dumneavoastra sa supuneti la
vot, scoaterea...

la...

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Conform regulamentului trebuie sa depuneti un amendament scris

Domnul Consilier Iliescu Catalin Lucian
... o sa depun un amendament...

resedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
n/tament scris, pentru ca acum suntem la acest

Doamna
Aveji un

punct?

Imedi
amendam
amenda
la art. nr./3/pct

on îlier Iliescu Catalir/Lucian
timp ce dumneavoastra o sa supuneti la vot

ui meu CristhOUteanu, de la PNL, o sa scriu acest
atem de^p6nWne)hde zi> de la art. 1 pet. nr. 2, de

rt?
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Domnule primar general, Tn 30 de secunde vreau sa va spun ceva,
a{i fost cumva nedrept fata de mine, {inand cont ca am plecat de la
ultimele doua §edinte pujin mai devreme, dar doresc sa va Tn§tiin{ez
urmatorul lucru, §i din respect pentru noi ar fi trebuit ca Tnainte de
Tnceputul ultimelor doua §edin{e, inclusiv al §edintei de astazi sa va
cere{i scuze, fiindca ati convocat §edin{a §i de astazi §i ultimele doua
§edinje de la ora 13, iar noi am Tnceput §edin{a la ora 15. M-ati Tnjeles,
domnule primar general? Din respect pentru noi cred ca ar trebui sa va
cereti scuze, Tn primul rand. In al doilea rand, noi §i azi pe ordinea
suplimentara am primit 7 expuneri de motive, §i, daca nu ma Tn§el, Tn
Legea nr. 215 spune ca trebuie sa le primim cu eel pujin trei zile Tnainte,
ca sa putem sa le dezbatem. Aceasta este administratia pe care
dumneavoastra o promovati? Ne pune{i ni§te hartii Tn fata la Tnceputul
§edin{ei §i vreti sa ne dam seama de ele Tn cinci minute? Care e urgenja
acestor hotarari? Eu va multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Domnule consilier Raicu, va rog.

Domnul Consilier Raicu Mircea Cristian
Sunt de acord ca, din titlul proiectului de hotarare, a existat o

confuzie care a §i general o discutie Tn presa §i, Tn general, Tn ora§,
despre aceasta chestiune. De aceea colegul nostru, liderul de grup,
Cristi Olteanu a §i propus scoaterea acelui punct sau articol care se
refera la Satui Francez. Dar, discutand dincolo de aceasta confuzie, eu
va Tntreb pe dumneavoastra ca pe ni§te oameni care aveti o meserie §i o
pregatire clara. Din moment ce Consiliul General are o structura
specializata care se nume§te Administratia Fondului Imobiliar, care are
specialist!, are fonduri special destinate pentru Tntrejinerea cladirilor,
pentru administrarea lor, cum este posibil ca un Tntreg earlier sa fie Tnca
la Satui Francez... Satui Francez sa fie Tnca la Parcuri Gradini §i Lacuri
care se ocupa de parcuri §i gradini §i lacuri? Nu au ingineri constructor'!,
nu au ingineri care sa faca administrare de cladiri §i alunci nu esle
normal ca toala aceasla structura artificial creata, nu §liu din ce molive la
vreipea^Te5pecliva, la Lacuri, Parcuri, sa de duca la Adminislrajia

»ndului ImoDiliar̂ HSIu este normal ca tol acest palrimoniu, a carui
intabulare trebiJi^s^o grabim, sa poala fi exploatat §i sa aduca venituri

fie Tmpra§tiat in tot felul de locuri unde nu se vede §i
fetat Tn fel §i cbnp? Penlru ca aceasta este problema Tn
itru ca din Satui Francez se fac tot felul de Tnchirieri, la

<tot felulyde^sjapd^rde. Nu e normal sa scoatem la
lumina luib/urile'ace^tea §i s|S, fej,acerti^|n punct de vedere legal a§a
cum Irebuie? Multurnesc,
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Domnul Consilier Giuaula Doru Mihai
Ca sa ramana Tn procesul verbal, am sa citesc art. 2:
(1) Se transfera activitajile Tmpreuna cu bunurile Tn vederea

administrarii exploatSrii, Tntretinerii §i protejarii imobilului situat Tn
Bucure§ti, §os. Nordului nr. 114-140, sector 1 (Complexul Sat Francez),
precum §i a imobilului situat Tn Bucure§ti, str. Constantin Noica nr. 183,
sector 6, de la Administratia Lacuri, Parcuri §i Agrement Bucure§ti la
Administrajia Fondului Imobiliar.

(2) Regulamentul de organizare §i functionare ale Administrate!
Lacuri, Parcuri §i Agrement Bucure§ti, prevazut Tn anexa 6b la Hotararea
Consiliului General al Municipiului Bucure§ti nr. 305/2013, se modifies Tn
consecinta, conform Art. II alin. (1).

Este foarte bine, domnule Olteanu, ca a{i reu§it s§ va convingeti
colegii §i ati luat aceasta hotarare mjeleapta de a scoate acest alineat 2
din aceasta hotarare, Tn primul rand ca acest alineat nu avea ce sa caute
aici §i schimba valoarea votului §i, Tn al doilea rand, a{i raspuns unor
nemultumiri pe care le-au adresat cetatenii pe forumurile publice, Tn ceea
ce prive§te aceasta activitate. In al doilea rand, atata timp cat suntem
Tntr-un litigiu cu acest Sat Francez, daca afi fi vrut sa o folosim ca pe o
mi§care juridico-intelectuala, interesanta, am fi putut sa avem o discutie
pe aceasta tema, dar atata timp cat exista o suspiciune de frauda §i de
vanzare a unor active, suspiciune am spus, este foarte bine ca acest
articol a fost scos. Intr-adevar, daca nu o faceaji dumneavoastrS o
faceam eu, §i Tn continuare sustinem scoaterea acestui alineat... acest
articol doi din aceasta hotarare. Va multumesc!

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Domnule viceprimar Raicu, ma bucura ca doriti trecerea acestui

imobil Tn administrarea AFI. Dar daca aveji §tiinta, Tmpreuna cu primarul
general, ca exista persoane care au primit dubios, parca a§a ati spus,
contracte acolo, nu puteti sa Tl Tntrebaji pe domnul primar sa le faca
publice ca sa §tim §i noi? Multumesc.

Domnul Primar general loan - Razvan SAVA
Vja-rTTUttbijTiesc^pentru sugestie, Tn eel mai scurt timp o sa le ave{i

pe site.

Doamna IWedinte de sedintgt Dinu Maria Mirela
Va mult^fne^c, domnule primer.
SupunA/a yvot/^mendameruul domnului consilier Olteanu de a

retrage artraole/e ne/ care dantsuLJg î mentionat la microfon §i le-a
repetat §i ami §/domnul Giugula^V^t^tN^a^og.

Cine/est^ rfecnruT^O de^ok^v înerj? 9 voturi, Tmpotriva? 1 vot.
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Acest amendament a lost adoptat.

Supun la vot amendamentul propus de domnul consilier Iliescu.
Votaji, va rog.

Cine este pentru? 13 voturi, abtineri? 8 voturi, Tmpotriva? 20 de
voturi.

Acest amendament nu a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotarare care va cuprinde
amendamentul propus de catre domnul consilier Olteanu, astfel ca
proiectul nu va mai fi aprobat cu doua treimi, ci cu jumatate simpla.
Votaji, v3 rog!

Cine este pentru? 27 de voturi, abtineri? 8 voturi, Tmpotriva? 9
voturi.

Acest project de hotclrare a fost adoptat.

Punctul nr. 4 de pe ordinea de zi a fost retras.
Domnule primar, va rog.

Domnul Primar general loan - Razvan SAVA
Domnule viceprimar Mircea Raicu, va invit aici sa prezidafi

dumneavoastra Tn continuare.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Va rog, daca e de multumire chiar Tmi face placere, ca pana acum

am vazut...

Domnul Consilier Giuaula Doru Mihai
Doresc sa Ti multumesc domnului Toma pentru serviciul pe care l-a

adus municipalitatii Tn toata perioada Tn care a fost secretar general al
municipiului Bucure§ti, pentru competenta cu care a lucrat, competenta
cu care §i-a tratat subalternii §i colegii. Modalitatea responsabila Tn care
a lucrat cu consiliul general §i faptul ca a dat dovada de un curaj §i o
tarie de^caracf̂ K deosebite, ca atunci cand constata Tncalcari flagrante
al̂ legii de catre cxJffeilierii general! §i consilierul general care tine
temporar locul debnmar general, nu vrea/sa se faca parta§ la asemenea
ilegalitat'i. Va feliait, cjomnule Toma §i/va doresc sanatate ?i putere de
munca Tn continuare.y

Domnul/T/lido/Tor/a - Secretar general al municipiului Bucuresti
Vreau ̂  va/mujlGmesc, da/^singura mare rugaminte am, sa nu

facets din ac/easta dimisie L̂ I {feSbiefet\politic. Multumesc din suflet.
Multumesc// / / \
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Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Multumesc, domnule secretar.

Punctul nr. 4 - Proiectul de hotarare privind punerea Tn
aplicare a Deciziei civile nr. 473/29.01.2016 a Curtii de Apel
Bucure§ti.

Daca sunt propuneri sau obiecjiuni? Nu sunt. Va rog sa votati.
Cine este pentru? 40 de voturi, abjineri? 1 vot, Tmpotriva? 0 voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr. 5 - Proiectul de hotarare privind aprobarea
organigramei, a statului de functii §i a Regulamentului de
organizare §i functionare ale Clubului Sportiv Municipal Bucure§ti.

Domnule consilier Stan, va rog.

Domnul Consilier Stan Ion
leri a fost §edin{a consiliului de administratie care nu a avut

cvorum, dar totu§i s-a tinut, cu trei persoane. Am facut o inventariere a
ceea ce se Tntampla la club §i, daca vreti, va pot spune Tn cateva minute
ce Tnseamna bugetele pe fiecare sectie, handbal 2,8 milioane, baschet s-
a suplimentat de la cinci sute la noua sute milioane, rugby §apte sute de
milioane de euro, atletism trei sute cincizeci de mii, patru sute cincizeci
de mii volei baieji ... §apte sute de mii de euro, domnule Horatiu. Am
gre§it, §apte sute de mii de euro. Ideea este Tn felul urmator: nu s-a
aprobat Tnfiin{area celorlalte doua sectii, de judo §i de tenis, din motive
care tin efectiv de partea administrative a clubului. Daca mai Tnfiintezi
doua sectii trebuie sa ai §i bugetare pentru ele, daca ... §i vreau sa va
spun ca tenisul este destul de costisitor §i noi nu avem sali sa ducem
activitatea pentru sectiile pe care le avem, dar sa facem altele, concluzia
este ca ne grabim. Exista o organigrama a Clubului Sportiv Municipal,
dar poate ca sunt §i acolo ni§te obligatii §i trebuie sa angajam ni§te
oameni. De aceea v-am propus... eu, oricum, o sa votez ,,nu", pentru ca
nu are avizul consiliului de administratie, dumneavoastra trebuie sa §ti{i
ca daca nu are avizul §i nu a trecut prin consiliul de administratie nu

DoamhaPnesedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Supun fa vot proiectui de hotarare. Domnule consilier Neac§u,

votam acum/Wtati, va rog.
Cine/y4st)fe pentru? 28 de7 voturi, ab{ineri? 9 voturi, Tmpotriva? 7

voturL / / n »- A c-
Acefet p/oiacy de hotarare «Mc5sta(jbptat.
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rog.
Am o rugaminte. Ramaneti in sala sa terminam ordinea de zi, va

Punctul nr. 6 - Project de hotarare pentru modificarea §i
completarea Hotararii C.G.M.B. nr. 218/2015 privind stabilirea
nivelurilor impozitelor §i taxelor locale in municipiul Bucure§ti,
Tncepand cu anul 2016.

Sunt propuneri sau obiec{iuni?
Domnule consilier, va rog.

Domnuf Consilier Giuauia Doru Mihai
Ca sa nu fi{i Tntr-o stare de confuzie, o sa va explic ca §i noi am

avut la Comisia juridica discutii §i am chemat reprezentantii de la Directia
Economica. Prin modificarea hotararii anterioare de impozitare am scos
o prevedere legala din hotararea de consiliu de impozitare, in sensul ca
nu vor mai fi impozitate ma§inile care sunt nu §tiu cum... hibrid, peste o
anumita capacitate cilindrica. In conformitate cu legea, ele beneficiaza
de scutire 50%. Noi le-am luat aceasta scutire §i am Tncalcat legea. nu
facem altceva acum, decat sa intram §i sa respectam legea. Tn al doilea
rand, am fost foarte mirat ca Tn aceasta hotarare exista §i o prevedere
legata de spatii verzi, cai de acces care Tn aparenja nu au legatura cu
impozitarea. Prin acest articol 2, mi se pare, din hotarare, se
reglementeaza §i se definesc caile de acces mai mari de trei metri, pe
care agentii comerciali refuzau sa le plateasca la impozit. §i Tn aceasta
situate ar trebui sa dea executivul o definite a acestor cai, ca sa poata fi
trecute la impozitare. Despre asta e vorba.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Va multumesc pentru aceste precizari.

Supun la vot proiectul de hotarare. Votati, va rog!
Cine este pentru? 38 de voturi, abtineri? 2 voturi, Tmpotriva? 1 vot.
Acest_£roiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr\ ^xProiectuI de hotarare privind aprobarea
.Regulamentului } Sjervipiului de lluminat Public in municipiul

Bucure§ti".
Sunt propuneri sati obiec{iuni?
Doamna director/luga, aveti cuvantul.

Doamnay/Direi
Publice

ixecutiv Jypa Maodalena - Directia Utilitati
:;>A/A ^x



Doamnelor consilieri, domnilor consilieri, necesitatea acestui
regulament este data de prevederile legislate! care reglementeaza
organizarea serviciului public de iluminat, respectiv de Legea nr. 51 a
serviciilor comunjtare de utility §i Legea nr. 230 - legea serviciului de
iluminat public. In 2017 contractul de delegare de gestiune pe care
municipalitatea Tl deruleaza cu societatea Luxten va expira. Este necesar
sa se faca o noua procedure de delegare de gestiune, a§a cum prevede
legislatia. Ca sa se poata elabora documentatia necesara procedurii de
delegare de gestiune, este obiigatoriu sa existe un regulament al
serviciului. Fara un regulament al serviciului nu putem sa elaboram
documentatia necesara delegarii. Cu cat vom Tntarzia mai mult sa nu
avem acest regulament, exista riscul sa ne trezim in 2017 ca ramanem
fara acest serviciu.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Va multumesc pentru precizari, doamna director.

Va supun la vot proiectul de hotarare. Vota{i, va rog.
Cine este pentru? 29 de voturi, ab{ineri? 8 voturi, Tmpotriva? 1 vot.
Acest project de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr. 8 - Proiectul de hotarare privind aprobarea
Studiului de Oportunitate pentru fundamentarea oportunitatii
delegarii prin concesiune a activitatii de salubrizare-deratizarea,
dezinfectia §i dezinsectia In Municipiul Bucure§ti §i Delegarea
gestiunii serviciului public de salubrizare - activitatea de
dezinsectie, dezinfectie §i deratizare in Municipiul Bucure§ti.

Sunt propuneri sau obiectiuni?
Domnule viceprimar, aveti cuvantul.

Domnul Viceprimar Raicu Mircea Cristian
Stimati colegi, sper ca nu mai e secret pentru nimeni, din luna

decembrie a anului trecut, mai precis de pe 11 decembrie, am ramas
fara un contract valabil de deratizare, de dezjantarire, dezinsectie. Legea
prevede delegarea serviciului. Am Tnceput, in urma cu doua luni de zile,
dacjHfnTaduc bto»e aminte, prin aprobarea strategiei privind serviciul

deratizara, actHTi avem pe ordine^i de zi aprobarea studiului de
'oportunitate privind/̂ eledarea. Aceste et4pe fac parte din procedura de
delegare care se^ Tnqneia, apreciem/noi, dupa o perioada de eel putin

licitatie publica, daca nu vor fi,
bineinteles, §i/£ijfolo ̂ ontf^tii. De^ceea, avand Tn vedere situatia in

§ a fost Tn dezbatere publica,
personal/^ pai/icî t^a%ea l̂igez6tere publica, am fost receptiv

/ / I ! / h * / IJ ,',̂ . i \„ '\1



la toate propunerile pe care companiile care presteaza Tn domeniu le-au
facut, deci am luat absolut toate chestiunile §i le-am introdus Tn studiul
de oportunitate. Consider ca am facut lucrul acesta Tn deplina
transparenta, Tncercand sa captam toate sugestiile care pot sa
Tmbunatajeasca aceasta procedure. Avand Tn vedere graba Tn care ne
aflam, eu va rog sa votaji acest studiu de oportunitate. Multumesc!

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Va multumesc pentru precizari, domnule viceprimar.

Va supun la vot proiectul de hotarare. Votaji, va rog!
Cine este pentru? 29 de voturi, abtineri? 10 voturi, Tmpotriva? 1 vot.
Acest project de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr. 9 - Proiectul de hotarare privind aprobarea
depunerii proiectului Bucharest Urban Hub, Tn cadrul programului
Urban Innovative Actions - UIA (Actiuni Inovative Urbane) finantat
prin Fondul European de Dezvoltare Regionala.

Sunt propuneri sau obiecjiuni? Nu sunt. Votaji, va rog.
Cine este pentru? 40 de voturi, abtineri? 2 voturi, Tmpotriva? 0

voturi.
Acest project de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr. 10 - Proiectul de hotarare privind desemnarea
reprezentantilor Municipiului Bucure§ti Tn Consiliul de
Administratie, precum §i desemnarea reprezentantilor Municipiului
Bucure§ti Tn Adunarea Generala a Actionarilor la Asociatia de
Dezvoltare Intercomunitara Bucure§ti-llfov (ADIBI).

Liderii de grup, conform legii, fac parte, va rog ca la fiecare grup sa
se precizeze numele.

Domnule consilier Olteanu, va rog.

Domnul Consilier Olteanu Cristian Marian
Sunt lider de grup al grupului PNL, deci eu ma propun. Multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela

onsilfer Olteanu Cristian Marian
Pariah Oltaanu.

Doam/ia Preseainte de^setlinta Maria Mirela
MuKi/mesc
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Domnul Consilier Florescu Dragos
Din partea grupului PSD Tl propun pe domnul Dan Darabont.

Doamna Consilier Nicolescu Cristina Elena
Cristina Nicolescu, lider AIDE. Multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Se autopropun. Haideji, vS rog.

Domnul Consilier Fatu Gabriel
Din partea grupului UNPR o propun pe colega mea, Ana Maria

Popescu.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
E Tn regula.
Cu aceste precizari §i propuneri, va supun la vot proiectul de

hotarare Tn sine care cuprinde aceste nume de lideri de grup. Va rog sa
votati.

Cine este pentru? 38 de voturi, abtineri? 1 vot, Tmpotriva? 0 voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr. 11 - Proiectul de hotarare privind modificarea
componentei Autoritatii Teritoriale de Ordine Publica a Municipiului
Bucure§ti.

Daca nu sunt propuneri sau obiectiuni, votati va rog.
Cine este pentru? 36 de voturi, abtineri? 4 voturi, Tmpotriva? 0

voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr. 12 - Proiectul de hotarare privind modificarea art. 2
(19) §i completarea anexei nr. 20a §i anexei nr. 20b la Hotararea
Consiliului General al Municipiului Bucure§ti nr. 305/2013.

fcirijorul... cu domnul dirijor. Votati, va rog.
Cjne\ste pentru? 40 de voturi, abtineri? 3 voturi, Tmpotriva? 0

voturi.
Acest fcroWct dfe hotarare a fost adoptat.

nr./13 - Proiectu/de hotarare privind Tnscrierea Tn
domeniul d/ivat^l Municipiulu^ Bucure^ti a bunului imobil ce face
obiectul qerlimatutfjY de irioitejiitor nr. 10/22.02.2016, respectiv
dreptul cjje pipp/iejate asuofa aoartamentului nr. 6 situat in
Bucure§fl, Bd/ Njfcplae

li
, scara B, etaj 2, sector 1
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transmiterea acestuia ?n administrarea Administrate! Fondului
Imobiliar.

Este project de doua treimi, §ti{i despre ce este vorba. Este o
preluare. Votati, va rog.

Cine este pentru? 42 de voturi, abjineri? 0 voturi, Tmpotriva? 0
voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr. 14 - Proiectul de hotarare privind Tnscrierea Tn
domeniul privat al Municipiului Bucure§ti a bunurilor imobile ce fac
obiectul Certificatului de mo§tenitor nr. 09/10.03.2016, situate Tn
Bucure§ti, str. Thomas Masaryk nr. 1, bloc 1, scara A, etaj 4,
apartament 9, sector 2 §i str. Sibiu nr. 16 (fosta str. Bistra nr. 18),
bloc E33, scara 1, etaj 3, apartament 16, sector 6 §i transmiterea
acestora m administrarea Administrafiei Fondului Imobiliar.

Este proiect de doua treimi, la fel, este o preluare. Votati, va rog!
Cine este pentru? 40 de voturi, abtineri? 1 vot, Tmpotriva? 0 voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr. 15 - Proiectul de hotarare privind Tnscrierea Tn
domeniul privat al Municipiului Bucure§ti a bunului imobil ce face
obiectul Certificatului de mo§tenitor nr. 36/14.12.2015, respectiv
dreptul de proprietate asupra cotei de % (trei patrimi) din
apartamentului nr. 11 situat Tn Bucure§ti, Bd. Ion Mihalache (fost
Bd. 1 Mai) nr. 166, bloc 2, scara A, etaj 2, sector 1 §i transmiterea
acestuia Tn administrarea Administratiei Fondului Imobiliar.

Tot proiect de doua treimi, tot o preluare. Votati, va rog.
Cine este pentru? 41 de voturi, abtineri? 1 vot, Tmpotriva? 0 voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Punctul nr. 16 - Proiectul de hotarare pentru modificarea §i
completarea Hotararii C.G.M.B. nr. 151/30.07.2015 privind Tnfiintarea
unor Puncte de Informare §i Documentare pentru Relatii cu
Cetatenii Municipiului Bucure§ti.

faciTsunfXopuneri sau obiectiuni? Nu sunt, vota{i va rog.
Este proiect
Cine este pe

voturi.
Acest proi

Punctul /nr.
membrilor
Transport

treimi.
de voturi, abtineri? 6 voturi, impotriva? 0

btarare a fost adootat.

Proiectul /de hotarare privind numirea
e ^A|pnthfetratie al Regiei Autonome de

j. ^ , ,9 C_GJVLB_ nr_ 36/2015.
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Propuneri, va rog. Domnule consilier Radu?

Domnul Consilier Radu Richard Vicentiu
Doamna pre§edinte, domnule viceprimar, stima{i colegi, pentru o

mai buna functionalitate, acest proiect de hotarare va fi modificat dupa
cum urmeaza:

Hotarare privind numirea membrilor Consiliului de Administrate al
Regie! Autonome de Transport Bucure§ti §i abrogarea Hotararii C.G.M.B.
nr. 36/2015

Avand in vedere expunerea de motive a consilierilor din cadrul
Consiliului General al Municipiului Bucure§ti §i raportul comun de
specialitate al Directiei Managementul Resurselor Umane §i al Directiei
Transporturi, Drumuri, Sistematizarea Circulate!;

In baza raportului final privind organizarea §i desfa§urarea
procedurii de evaluare, selecjie prealabila pentru numirea membrilor
Consiliului de Administrate al R.A.T.B. Tnregistrat la Directia
Managementul Resurselor Umane sub nr. 10084 din 23.11.2015;

In conformitate cu prevederile Ordonanjei de urgenta a Guvernului
nr. 109/2011 privind guvernanja corporativa a Tntreprinderilor publice, cu
modificarile §i completarile ulterioare;

In temeiul prevederilor art. 36 alin. (2) lit. a), alin. (3) lit. c) §i art. 45
alin. (1) §i alin. (5) din Legea nr. 215/2001 privind administratia publica
locala, republicata, cu modificarile §i completarile ulterioare;

Consiliul General al Municipiului Bucuresti hotarare:
Art. 1 (1) Se numesc cinci membri ai Consiliului de Administrate al

Regiei Autonome de Transport Bucure§ti, din cei §apte candidaji
nominalizati din lista propusa de catre comisia de selectie.

(2) Cei cinci membri numiji in Consiliul de Administratie al
Regiei Autonome de Transport Bucure§ti constituie anexa nr. 1 la
prezenta hotarare.

Art. 2 Se aproba contractul de mandat cadru pentru membrii
Consiliului de Administrate al Regiei Autonome de Transport Bucure§ti,
conform anexei nr. 2.

Art. 3 Se Tmputernice§te domnul (urmeaza a fi
semflfize Tn numele Consiliului General al Municipiului

icure§ti cotj^ctu] de mandat prevazut la art. 2.
Art. 4 blotara/ea C.G.M.B. nr. 36/201,6 se abroga.
Art.

hotarare.
Ai

genera)
si R.A,

nr. V-§i anexa nr. 2 fete parte integranta din prezenta

DirecUHe/din cadrul apaptului de specialitate al Primarului
municiwuljui Bucure^ti^ereoanele prevazute la art. 1 §i art. 3
vorauofe la prezentei hotarari.

.o.



Aceasta hotarare a fost adoptata in §edinta a Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti din data

Presedinte de §edin{a §i Secretar general al municipiului Bucure§ti.

Grupul Partidului National Liberal desemneaza §i propune pentru
semnarea contractelor de mandat pe domnul consilier Mircea Raicu,
avand §i atribu{iile de viceprimar al capitalei.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Staji o secunda, era Tnscris la cuvant domnul Darabont, a ridicat

mana. Stati un pic, nici eu nu am Tnjeles ce a spus, stafl un pic.

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Vreau sa §tiu ce a citit domnul.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Sta{i un pic, Tntreb eu.

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
lamtrebati.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Ave{i un amendament...

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Nu e un amendament, a citit un proiect de hotarare. Doamna

presedinte, asta e ideea. Domnule, dar a{i citit un proiect de hotarare, nu
am Tnteles ce ati citit, pe cuvant.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Daca Tl lasati, ne raspunde, este un amendament. Este modificarea

titlului proiectului de hotarare printr-un amendament.

^ ^Domnul Oonsilier Deaconescu lonel Cristinel
Doamna

introducand in
poate sa modifi
respectiv dom
un alt consili
spuna paren
consilieri. dafea
baza legala/A

V

fe§edinte, acest proiect pe care l-a modificat dansul
int^flmai multe paragrafe, aparjine unor consilieri. Nu

nidmele §i sa rescrie pfoiectul depus de trei consilieri,
Fatu, domnul Feraru/§i doamna Popescu Ana Maria...

Vai rog sa Tl chemati pe secretarul general. Vreau sa T§i
fecretarul general./Deci a rescris un proiect al unor

lorest^ poate sayina^Qu un proiect, nu poate sa modifice
iendament,/Tiar &ansdVraaxa citit un amendament. Nu, nu,

46



nu a citit un amendament, va rog sa va uitaji pe conjinut, nu a citit un
amendament.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Are §i titlu §i orice consilier poate face amendament la orice project

de hotarare, indiferent cine l-a initial. Deci indiferent cine l-a initiat, orice
consilier... deci domnul secretar eram sala.

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Chemati-l, pentru ca este obligat sa participe. Dansul sau un

Tnlocuitor. Vreau un punct de vedere referitor la amendamentui pe care
nu l-am m^eles. Daca dumneavoastra susjineti ca este un amendament,
dupa cum l-a citit suna a proiect de hotarare.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Este un amendament, dar am rugaminte la domnii lideri de grup,

pana ne lamurim cu amendamentui, s§ facem propunerile de persoane
ca sa putem face buletinele de vol.

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Statf un moment, sa vorbim pe proiect, pana la propuneri de

persoane avem o problema cu proiectul.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Ave{i o propunere de amendament?

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Nu, nu. In documentatia care ne-a fost pusa astazi la dispozi{ie...

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Numai o secunda, a venit. Domnule secretar, o Tntrebare.

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
amendamentui sa Tl citeasca. Un consilier a citit foarte

mutt'si sustine c^ e uphamendament. Dupa cum a citit, noi am Tn^eles ca
ne arate amendamentui, sa ne spuna daca este

fectul de hotarare sau este un alt proiect. Ca
al unui consilier din/4ala cu un alt proiect. Cam a§a

proiect
amendament
inlocuie t̂e ui
s-a Tnteles.

Domnî Tudor T0ma - Secretar/general al municipiului Bucuresti
Imi ce^sci/ze,

" ' ' JB j i i im '-1 -,
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Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Punctul nr. 18 de pe ordinea de z\.

Domnul Tudor Toma - Secretar general al municipiului Bucuresti
Domnule consilier, domnul Radu a depus amendamentul in scris.

A propus modificarea acestui project.

Domnul Consilier Deaconescu ionel Cristinel
Mai am o Tntrebare: Tn documentatia care mi-a fost pusa la

dispozifle Tn timpul §edintei, pentru ca ea nu a msojit proiectul acesta pe
care Tl discutam, pana astazi §i din informarile pe care le-ati facut
dumneavoastra Tn §edintele de anul trecut, Tn acest consiliu general, doi
cetajeni, respectiv doamna Ifrim Monica §i domnul Minca Lucian, §i-au
dat demisia din aceasta comisie, care a semnat raportul pe care ni-l
prezenta^i astazi. totodata, la aceea§i data, ne-a{i informal ca doamna
Svonorov Diana nu a participat niciodata la aceasta comisie. Ceea ce
Tnseamna ca, la data de 29, comisia avea doi membri, conform legii,
daca ei au fast numiti de catre acest consiliu general, trebuie renumiti,
daca s-au rSzgandit, tot de catre acest consiliu general. Avand Tn vedere
lucrul acesta, va rog sa Tmi spuneji, din punct de vedere legal, daca un
membru, desemnat pe lege, care a demisionat din funcjie poate, peste
noapte, sa revina. Pentru ca mie mi se pare anormal. Daca un ministru
demisioneaza §i vine peste §ase luni, revine asupra functiei §i T§i ia
scaunul de ministru? Eu cred ca trebuia renumit tot de catre acest
consiliu general, ca atare nu putem sa trecem la vot Tn baza unei selectii
a unor oameni care nu mai dejineau calitatea de membri ai acestei
comisii, demisionand. Membrii Tn aceasta comisie ajung doar daca Ti
voteaza acest consiliu general. Multumesc.

Domnul Tudor Toma - Secretar general al municipiului Bucuresti
Va raspund sau...? Ceea ce va rog sa Tntelegeti este ca aceste

persoane §i acest project de hotarare va este propus de Directia
Managementul Resurselor Umane. Ei sunt singurii care va pot spune
care este stadiul actual aljomisiei. $i de aceea v-a§ propune, daca a{i fi

lui viceprimar, sa o chemam pe doamna
eta Dragoi, cre s^va poata da lamuriri referitor la situatia din comisie.

Domnul Cfgnsiliet/Deaconescu lonel Cristinel
Va rog mjmos/sa o chemati pe doamna Geta Dragoi sa ne

ISmureasca daca aceastsLcomisie este'sau nu valida, eu am Tntrebat-o,
s§ §titi, §i 0ni-a spus/ca serviciul/Resurse Umane nu tine decat
secretariatulf Pracfic, sat Tl chefî n^ pj&^domnul Legea §i pe doamna
Dragoi car/au sfemnfert rag0ralxde"spfmiitate. Sunt doi director!. Sa

* iffy* '
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vina amandoi sa ne explice. Da, dar la data la care s-a scris proiectul,
raspundea. Nu era votat punctul nr. 2, deci ca atare sa vina... domnule
primar, va rog frumos... domnule viceprimar, sa vina... Eu consider ca Tn
doi oameni, nu puteau sa ia o decizie. Sa ne raspunda daca puteau sa
revina asupra demisiei sau nu. Noi am fost informaji ca au demisionat Tn
scris, Tn aceasta sala. Muljumesc mult.

Doamna Presedinte de sedintS Dinu Maria Mirela
Deci domnul consilier Voicu are o problema cu care ne confruntam

to{i. Este foarte cald Tn sala, suntem foarte multi §i daca, poate, am tine
gura Tnchisa, n-am face nici a?a curent §i cald. Domnul consilier
Darabont, va rog.

Domnul Consilier Darabont Dan Alexandru
Multumesc, doamna pre§edinte. Domnule secretar, domnule

prefect, doamnelor §i domnilor consilieri, vreau sa ma refer pe fond la
acest project. Va readuc aminte ca, acum mai bine un an de zile, mai
precis Tn februarie 2015, prin hotararea consiliului general invocata §i Tn
preambulul proiectului, daca nu ma Tn§el nr. 36, este aprobat un consiliu
de administratie interimar, pentru Regia Autonomy de Transport
Bucure§ti. Secretarul general al municipiului Bucure§ti, domnul Toma
Tudor refuza sa contrasemneze aceasta hotSrare, facand opinie
motivata, ca ordonanta nr. 109 care guverneaza tot acest proces nu
prevede notiunea de consiliu de administratie interimar, deci, ca atare,
este o inovatie peste lege. §i pe buna dreptate, consider eu. Pentru ca
abia Tn mai 2015, Guvernul Romaniei, printr-o alta ordonanta, modifica
un articol, dand posibilitatea sa se numeasca, Tn anumite conditii §i pe o
durata bine delimitate §i anume maximum patru luni de zile, consilii de
administratie interimare sau membri interimari Tn consilii de administratie.
§tim foarte bine ca o prevedere legala §i aici atrag atentia mai ales
domnului prefect al municipiului Bucure^ti, nu poate sa acfioneze
retroactiv, deci s§ puna Tn legalitate un consiliu de administratie a§a zis
interimar, ales Tn februarie. Ulterior nu a mai existat nicio alta hotarare de
consiliu general pana Tn ziua de astazi, care sa se refere la aceasta

practic ce am avut? Am avut un consiliu de administratie
sau chiar expirat dupa durata de maxim patru luni pe care o

'prevede Ordonania nr. 10/2015, care functioneazS pana Tn ziua de
ast§zi. Fata daK/aceasta situate, Tntr-adevar, a§a cum a spus §i
antevorbitorul yfteu, domnul Cristi Deaconescu, procedura comisiei de
evaluare care/a analizat dosarele /candidatilor pentru consiliul de
administratitf/al R/yf$ prezin££=-^4erie Tntreaga de deficiente, de

inadveWente. OvCv^ri^ntM^ar fi aceea ca noi, Tn bazadefecte,
Ordonanremr. 10/fare ni Kaoest lucru, sa alegem astazi, sa



numim astazi un consiliu de administrate interimar, pe maxim patru luni
de zile. O alta varianta este cea care ni se propune, si anume de a
considera ca este valid raportul comisiei de evaluare, trecand peste toate
defectiunile de care sufera, si sa validam propunerea comisiei de
evaluare. Eu consider ca prima varianta, desi ar conduce la o solute
mult mai pe litera legii decat a doua care ni se propune astazi ... ca
project, ne pune Tntr-o situate foarte dificila avand Tn vedere Tncarcatura
acestui an, 2016. Pentru ca actualul Consiliu de Administratie este eel
care deja a negociat contractul colectiv de munca, din fericire s-a oprit de
a-l semna tocmai datorita caracterului pu{in Tn afara legii al actualului
Consiliu de Administratie asa zis interimar, deci daca noi l-am statuta
astazi ca si Consiliu de Administratie ar putea sa semneze, cu sindicatul
reprezentativ, contractul colectiv de munca. A doua problema majora
care a stat Tn fata Tn aceasta perioada de un an de zile, a fost aceea a
pasilor procedural! de pregatire a transformarii Tn societate comerciala a
RATB-ului. Va readuc aminte o discutie care s-a mai purtat Tn urma cu
doua, trei sedinje si anume, ca daca la 01 ianuarie 2017 Regia
Autonoma de Transport Bucuresti nu are statut de societate comerciala,
ea nu se mai poate prezenta Tn 2019 la licitatia care va fi obligatoriu de
tinut pentru Tncredintarea serviciului de transport public Tn Bucuresti.
Deci cu alte cuvinte, daca la 01 ianuarie 2017 RATB-ul nu este
transformat Tn societate comerciala S.A. cu capital unic Consiliul
General, deci unic de stat, practic este condamnat sa nu poata sa
traiasca mai mult de doi ani de zile Tn continuare si to{i cei unsprezece
mii de angajaji, cele unsprezece mii de familii vor fi Tntr-o situate extrem
de neplacuta dupa acesti doi ani. Deci avand Tn vedere, repet, acest an
care Tncepe Tn primul semestru cu un Consiliu General si cu un executiv
si va continua Tn semestrul doi finalul de an bugetar cu toate problemele
organizatorice la care m-am referit anterior cu alt Consiliu General si cu
alt Primar General ales Tn urma alegerilor din vara, eu a§ opta si rog
colegii sa optam pentru raul eel mai mic dintre cele doua si anume sa
sustinem proiectul de hotarare de numire a Consiliului de Administratie la
RATB.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Multumesc /domnukconsilier general. Va

'amendamentul...<Jlomnufoonsilier Vintila, va rog.

Domnul C
Proiectul

noi a
Un membru
reprezentant

supun la vot

mar de oameni numiti pentru
Tntre 3 si 5 membri din afara.
jii Tutelare, un membru este

lecand de la premisa ca
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Ministerul Finantelor, de drept, T§i deleaga un membru §i plecand de la
premisa ca noi astazi numim un Consiliu de Administrate in baza noua,
amendamentul propus de colegul Richard care ...din cinci membri nu
este corect. Cinci ale§i pe baza procedurii §i al §aselea ca reprezentant
al Autoritatii Tutelare, urmand sa fie completat de al §aptelea
reprezentant al Ministerului Finantelor. Nu §tiu cine a facut proiectul, cine
este initiatorul, dar ar trebui sa vedem o parere legala...

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Domnul consilier...

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Doamna pre§edinte, din continutul acestui project, inijiatorul, din

graba, a uitat sa abroge hotararile de consiliu contrare. La ora actuala
avem un Consiliu de Administrate valid, Tn funcjie, nu acesta. Care a
fost ales legal, Tl avem ales legal, atentie. Prin votul dumneavoastra, ales
legal. Nu a{i abrogat. Uitati-va ce hotarare a ramas Tn vigoare prin
anularea Tn cascada. Aveji un Consiliu de Administratie care a fost ales
legal Tn urma evaluarii pe care vreti astazi sa Tl demiteti. Cititi proiectul.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Domnul consilier Radu, va mentineji amendamentul pe care l-ati

facut, sau Tl modificati? Domnul consilier, o a§teptam pe doamna director
sa ne faca precizarile. Nu a§a a{i dorit?

Domnul Consilier Radu Richard Vicentiu
Doamnelor §i domnilor consilieri, la fel ca §i dumneavoastra, am

dreptul de a supune la vot un amendament. daca dumneavoastra veji
gasi o cale sa Tmi sustineji acest amendament prin vot, va voi multumi,
altminteri, sustin acest amendament.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Multumesc. Ma lasati pe mine sa conduc §edin{a, va rog? Daca nu,

nu §tiu, mergeti acasa. Domnul consilier, va rog.

>mnurviceprimar Raicu Mircea Cristian
Stimati co

institute. Injeleg
pus pe ordine
Sunt ni§te
aceasta ne
serviciului.
poate fun

pare ca doamna Dragoi nu se mai afla Tn
di/i punct de vedere legal are toate avizele de a fi

rde zr Sunt de acord ci/ domnul viceprimar JDarabont.
prjrfjilemp pe care legea uneori nu le distinge. In situajia

larry §i ^j/deratizare4,-J_egea prevede continuitatea
toatp^mea1gsYe^pnWis,a. de aici, ca la RATB nu se

'ara Gcmsiliî de/Mminfstratie, chiar daca legea la unna

51



moment dat nu a fost respectata nu din vointa noastra, ci a altora. Avem
situatia asta. Trebuie sa avem un Consiliu de Administratie legitim. Daca
procedurile au fost legale §i au fost parcurse Tn conformitate cu legea, eu
zic sa mergem mai departe cu punctul acesta. Multumesc.

Domnul Consilier Deaconescu lonel Cristinel
Eu consider ca atata timp cat doi membri ai comisie §i-au dat

demisia Tn scris §i ne-a fost citita, iar al treilea ne-a trimis o adresa ca nu
vrea sa participe §i este plecat din tara, Tn doi membri eu nu Tmi voi
exercita dreptul la vot pentru ca asta este frauda de la lege. Daca vreti
sa intrafi Tn legalitate, domnul viceprimar, va rog sa convocafi o
extraordinara, sa numiti pentru patru luni un Consiliu de Administratie
provizoriu pentru ca legea va da voie acum sa faceti evaluarea corecta
cu cinci membri cat prevede legea §i apoi sa Ti puneti pe functie. In tei
zile nu se Tntampla nimic, sa §titi.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Eu va supun la vot amendamentul, care amendamentul la anexa

are 8 persoane din care vor ramane 5 Tn buletinele de vot, din pixul
dumneavoastra. Poate nu s-a Tnteles §i de aceea s-a ajuns aici. Va
supun la vot amendamentul citit de domnul consilier Radu. Votafi va rog!

Cine este pentru? 28 de voturi, abfmeri? 8 voturi, Tmpotriva? 3
voturi.

Acest amendament a fost adoptat.
Acum va citesc propunerile. Persoane cu experienta Tn

administrarea...le-a mai citit §i domnul consilier, dar le mai citesc o data.
Popescu Marin, ParvuJ Ovidiu, Orzaja Radu Paul, Macovei Dorel,
Lupa§cu Marian, Roman Vlad Catalin, §tefan Daniel Laurentiu. Din 7
persoane, vor ramane 5. Reprezentant al Autoritatii Tutelare Tanasescu
Tudor, care este doar unul. Cinci minute pauza pana la redactarea
buletinelor de vot. Va rog ramaneti Tn sala. Ne-am mi§cat foarte repede.
§i facem pauza la numSrare.

Domnul secretar, va rog. Cititi dumneavoastra prezenta? Domnul
secretar gerifiral̂ va rog.

Domnul Secijetar general Tudor Toma
Alexandre -^orffou/a Lacramioara - prezent
Angelescu pWniro/- Robert - Eduard - absent
Boaja Minipa - pnezent
Procedural de vcft o §titi? V-o repet/daca nu o §titi. Barati pe cei pe

care nu-i doritî au nu Ti barati pe^cei p^care Ti doriti. Va multumesc.
BologaCatalin - Qroorgh^ abaferjtv
Campeifenu^ r/ ~*"'~~~-'-- A
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Chiri§ Mariana - prezent
Comanescu Mihai - prezent
Comanici Ancuja - Sorina - absent
Creju Simona - prezent
Darabont Alexandru - Dan - prezent
Deaconescu lonel - Cristinel - prezent
Dinu Maria - Mirela - prezent

Domnul consilier Deaconescu lonel Cristinel
Domnule Secretar, nu Tmi exercit dreptul la vot, a§a cum am

anuntat.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Domnul Deaconescu nu voteaza.
Draghici Aurelia - Grajiela - absent
Dumitrescu Florin Alexandru - prezent
Fatu Gabriel- prezent
Feraru Nicolae Emilian, sunteti prezent? Sa-mi semnati §i mie, va

rog, prezenta ca nu a{i semnat-o. deci domnul Feraru este prezent.
Multumesc domnul Feraru.

Florescu Drago§ - prezent
Georgescu Bogdan - Cristian - absent
Giugula Mihai - Doru - absent
Iliescu Catalin - Lucian - absent
Nina Ion - Cosmin - absent
lonescu Alexandru Silviu - prezent
Manolache Valeriu - Marian - prezent
Marin Daniela Alina - prezent
Margarit Nicolae - Sorin • prezent
Mihailovici Virginia - absent
Mocioaca §tefan Alexandru - absent
Neac§u Adrian - prezent
Nicolae Andrei - absent
Nicolescu Cristina- Elena - prezent
Oltearrtr6fi$tian - Marian - prezent
'anaitescu hhpraiktr- prezent

icolescu Cristina
Intrucat m-

protect. Inteleg
abinut pentru ameidament, ma abjin pentru acest

nu r/dic buletinul de'vot. Multumesc.

Domnu/Secrej
A

reneral Tuqor Toma
Multu Dbarrina Nicolescu se abtine la vot.*=•
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Peptan Mihai - este prezent
Peter Alexandrina - absent
Popa Maria - prezent
Popescu Dorin - absent
Popescu Eugenia Ana - Maria - prezent
Potera§u Cornel - Constantin - prezent
Radu Richard Vicen{iu - prezent
Raicu Mircea- Cristian - prezent
Radulescu §tefan - Cristian - prezent
Rizoiu Mircea - prezent
Scarlat Horia - prezent
Stan Ion - absent
Stanoi Lucia - prezent
Stoican Vichi §tefania - prezent
Tache Felix Mihai - absent
Talau Mihnea - §tefan - absent
Timnea Valentin - prezent
Untaru Virgil -prezent
Vaduva Silviu - prezent
Vintila Marius §tefan - prezent
Voicu Mihai - prezent
Zorkoczy Julia - absent
Doamna Zorkoczy este absent. A depus o hartie ca nu va fi

prezenta. Este absenta motivat.
37 de consilieri sunt prezenji.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Rog comisia de numarare, domnul Florescu Drago§, domnul

Georgescu Bogdan este absent, domnul Voicu Mihai, doamna Comanici
Ancuta Sorina. Va rog, domnul Florescu, sunteji la comisia de numarare.

Domnul Consilier Florescu Draaos
Informez pre§edintele de §edint§ ca nu particip la comisia de

numarar&-de©acece suntem numai doi membri prezenti.

La ora 17.4
Ramiro Robert E

Domnul

t Tn sala de §edinta domnul consilier Angelescu

resedmte, rade^Ghidewsedinta?
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Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Domnilor consilieri, va rog frumos, luaji loc §i rog liderii de grup sa

invite domnii consilieri Tn sala. Domnul Voicu, va rog.

Domnul Consilier Voicu Mihai
Proces verbal privind numirea membrilor Consiliului de

Administratiei al Regiei Autonome de Transport Bucure§ti §i abrogarea
Hotararii CGMB nr. 36/2015, Tncheiat astazi 31.03.2016, ora 17.45.

S-a exprimat un numar de 35 de voturi, din care, un vot anulat.
Persoane cu experienja Tn administrate §i management.

Pentru domnul Popescu Marin 32 de voturi pentru, 2 voturi
Tmpotriva.

Pentru domnul Parvut Ovidiu, 32 de voturi pentru, 2 voturi
Tmpotriva.

Pentru domnul Orzata Radu Paul, 33 de voturi pentru, 1 vot
Tmpotriva.

Pentru domnul Macovei Dorel, 32 de voturi pentru, 2 voturi
Tmpotriva.

Pentru domnul Lupa§cu Marian, 29 de voturi pentru, 5 voturi
Tmpotriva.

Pentru domnul Roman Vlad Catalin, 7 voturi pentru, 27 de voturi
Tmpotriva.

Pentru domnul §tefan Daniel Laurenjiu, 5 voturi pentru, 29 de
voturi Tmpotriva.

Pentru reprezentantul Autoritatii Tutelare domnul Tanasescu Tudor
32 de voturi pentru, 2 Tmpotriva.

Se desemneaza ca membri Tn Consiliul de Administrate al Regiei
Autonome de Transport Bucure§ti domnul Popescu Marin, Parvut Ovidiu,
Orzata Radu Paul, Macovei Dorel §i Lupa§cu Marin. §i pentru domnul
Tanasescu Tudor, reprezentant al Autoritatii Tutelare. Acesta este
procesul verbal semnat astazi...

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Va multumesc domnule consilier. Va supun la vot proiectul de

hotarare cu amendamentul adoptat §i cu persoanele alese. Votati va rog!
fe~&s|e penjw?)29 de voturi, abfineri? 7 voturi, Tmpotriva? 0

turi.
Acest prd\&6\ fo6t aprobat.

Incepeim cu orainea de zi suplirrientara.

Punotul ny. W - P/ofeclv $6^ hotarare privind aprobarea
Acordulw de ^so^ere dirifre /muniCipiul Bucure§ti, prin Direcfia

-1—s,^—---
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Generala de Asistenta Sociala a Municipiului Bucure§ti §i Asociatia
ANAIS, in vederea implementarii Tn comun a proiectului ,,Stop
violentei Tn familie!" in cadrul "Centrului de asistenta pentru mama
§i copil".

Daca nu sunt propuneri §i obiectiuni, v-a§ ruga sa votaji.
Cine este pentru? 35 de voturi, abtineri? 0 voturi, impotriva? 0

voturi.
Acest project a fost aprobat.

Punctul nr. 19 - Proiect de hotarare privind aprobarea
Acordului de Asociere dintre municipiul Bucure§ti, prin Directia
Generala de Asistenta Sociala a Municipiului Bucure§ti §i Asociatia
,,Agent'ia Adventista pentru Dezvoltare, Refacere §i Ajutor" - ADRA
Romania, Tn vederea implementarii Tn comun a proiectului privind
sustinerea ,,Centrului de primire Tn regim de urgenta a victimelor
violentei - Casa ADRA".

Propuneri, obiectiuni? Nu sunt. V-a§ ruga sa votafi!
Cine este pentru? 30 de voturi, abtineri? 3 voturi, impotriva? 1 vot.
Acest proiect a fost aprobat.

Punctul nr. 20 - Proiect de hotarare privind atribuirea
denumirii de Piata lerusalim spatiului public aferent
cinematografului Favorit, sector 6.

Propuneri, obiectiuni? Nu sunt. V-a§ ruga sa votati!
Cine este pentru? 27 de voturi, abtineri? 7 voturi, impotriva? 2

voturi.
Acest proiect a fost aprobat.

Punctul nr. 21 - Proiect de hotarare privind transmiterea
imobilului - teren situat Tn Bd. Dinicu Golescu nr. 40, sector 1,
avand destinatia de pare, din administrarea Administrate! Lacuri,
Parcuri §i Agrement Bucure§ti Tn administrarea Consiliului Local al
Sectorului 1.

Acest_proiect este de 2/3. Domnul viceprimar Raicu, va rog.

ceprimar Raicu Mircea Cristian
lie in doua cuvinte situatia. In 2009 am preluat de la
rilor acest pare. Este vorba e parcul din fata Garii

parcarea subteran^. Din pacate nu am reu?it sa
'de§i facusem o hotarare de consiliu de transmitere la

nu s-a facut, deci nu a fost
^ '\f "~^X
^aTunci §i atunci Primaria Sectorului

rare dtrLri investi Tn el. Rugamintea,
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fiind un project de 2/3, este sa sus{ineti acest project. Este nevoie ca
parcul acela sa fie reabilitat. Multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Domnul consilier Ramiro, va rog.

Domnui Consilier AnQelescu Ramiro Robert Eduard
Stimati colegi, am o propunere, fiind un project atat de important a§

vrea totu§i sa facem §i un vot nominal la acest proiect.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Este nominal pentru ca aveji cartela cu numele dumneavoastra

introdusa In aparat §i este nominal. Daca doriti prezenja este altceva.

Domnul Consilier Angelescu Ramiro Robert Eduard
Atunci o prezenja nominala Tnaintea proiectului. Multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Acum cand a{i venit, este in regula. Pai daca acum a venit, este

odihnit domnul Ramiro. Va supun la vot propunerea domnului consilier
de a face prezenta. Votati va rog. Votati propunerea Angelescu.

Cine este pentru? 6 voturi, abtineri? 5 voturi, Tmpotriva? 24 de
voturi.

Aceasta propunere a fost respinsa.

Prin urmare, va supun la vot proiectul de hotarare, proiect de 2/3.
Votati va rog!

Cine este pentru? 32 de voturi, abtineri? 5 voturi, Tmpotriva? 0
voturi.

Acest proiect a fost respins.
Domnul consilier Campeanu, va rog.

Domnul Consilier Campeanu Remus Catalin
r§g~do<Tinul Ramiro, in loc sa veniji §i sa solicitati prezenje §i alte

ia, mai bine wa{i preacupa pu{in de spatiile verzi din capitala noastra
care sunt nelngrljite^n acest moment §i v-aji exercita functia cu un pic de
responsabilitate/decat jsa veniji a§a la sfar§itul §edin{ei dupa ce ati lipsit
trei ore i sa vabtine(i la proiectele de pe ordinea de zi. Multumesc.

Doamrm Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Multuiffesc. Eioap îa
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Doamna Consilier Chiris Mariana
Imi pare tare r3u ca nu a{i Tnteles esenta acestui project. Va rog

foarte mult, eu am ascultat pe toata lumea. Asta Tnseamna un pic de
respect. Pentru ca acest pare Tn afara faptului ca este o zona verde
foarte necesara Tn acea aglomerare de blocuri, reprezinta §i posibilitatea,
daca a{i fi fost de acord ca acele canale care sunt Tn pare, sa fie
desfiinjate §i oamenii de acolo sa fie ajutati. Imi pare foarte rau ca
dumneavoastra a{i crezut ca acest project este a§a sa ne aflam Tn...sa
mai votam ceva sau pe cineva. Nu este de importanja. Probabil ca data
viitoare va ve{i gandi atat la spatiul verde cat §i la acei oameni care
aveau nevoie de ajutorul dumneavoastra. Va multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Domnul consilier Angelescu Ramiro.

Domnul Consilier Anqelescu Ramiro Robert Eduard
Dragi colegi, Tntr-adevar cu siguranja poate multf dintre noi suferim

de demagogie, dar cred ca daca acest project este atat de important
pentru bucure§teni, el trebuie sa fie realizat de c§tre Primaria Capitalei,
nu trebuie sa fie introdus pe ordinea de zi suplimentara pe ultima suta de
metri pentru ca asta este Tnca o data o dovada de neprofesionalism din
partea celor care au initiat acest project. Consider ca bugetul capitalei
este suficient de mare Tn a§a fel meat sa se ocupe de toate spatiile verzi
care Ti sunt atribuite municipiului Bucure§ti, sa le gestioneze Tn mod
corect §i vreau sa rog executivul ca Tncepand cu acest moment sau cu
aceasta §edin{a sa T§i ia Tn considerare atributiile Tn mod series §i sa
duca la bun sfar?it toate proiectele pe care le Tncep din bugetul
municipiului Bucure§ti. Totodata, lasand la o parte §i ultimele probleme
care se discuta de catre institujiile statului referitoare la activitatea
Consiliului Local al Sectorului 1 §i al fostului primar al sectorului, Tmi
rezerv dreptul de a nu fi de acord cu transferarea unei parji din
patrimoniul municipiului Bucure§ti catre aceasta subdiviziune
administrate teritoriala a municipiului Bucure§ti. Multumesc.

Doamna Pfesedinte de sedinta Dinu Maria Mirela
Domnul vicejbrimar Raicu, va rog.

Domnul Vic&primar Raicu Mircea Cristian
Multumes

spun ca muni
fondurile no
Solicitarea
dumneavo

Estfe Tntr-adevar un project important. Nu trebuie sa va
nu sta foarte binig la capitolul bani. Jumatate din

re/se due pe subventii, §titi foarte bine acest lucru.
fost fasuta^de 'prim^r&k sectorului 1, deci colegul

rayde la FSD./S^cUspun-de apfe§ti bani. Pot sa faca Tn regim



de urgenja aceste demersuri. Noi vom veni din nou cu proiectul Tn
comisiile Consiliului General. Va rugam sa va aplecati asupra lui daca
putem sa-l Tmbunatatim. Este un pare de interes local al sectorului. Nu
este un pare mare, §ti{i bine ca noi administram marile parcuri ale
capitalei §i va rog, avem toate motivele sa trecem acest project. Va
multumesc §i sper sa ne Tntalnim Tn comisii pe discutarea acestui project.

Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Multumesc domnule viceprimar.
Punctul nr. 22 - Proiect de hotarare privind aprobarea de

modificari Tn unele bugete §i lista obiectivelor de investitii anexe la
bugetul propriu af Municipiului Bucure§ti pe anul 2016.

Amendamente? Propuneri? Domnul consilier Radu, va rog.

Domnul Consilier Radu - Richard Vicentiu
Doamnelor §i domnilor consilieri, doamna pre§edinte, domnule

vicepirmar, a§a cum titlul proiectului de hotarare spune ca urmeaza a fi
facute unele modificari Tn lista de buget, o sa dau citire unui
amendament la proiectul de hotarare privind aprobarea de modificari Tn
unele bugete §i lista obiectivelor de investitii, anexe la bugetul propriu al
PMBpeanul2016.
I. Anexa ,,propuneri sprijin financiar - laca§uri de cult din Municipiul
Bucure§ti pe anul 2016" la Bugetul Administratiei Monumentelor §i
Patrimoniului Juristic Anexa 2.21 privind sumele alocate laca§urilor de
cult la Bugetul AMPT aprobata de HCGMB 32/2016 se suplimenteaza cu
suma de doua mii opt sute mii lei pentru urmatoarele laca§uri de cult:

1. Manastirea Ca§in: patru sute mii lei;
2. Biserica Delea Veche: trei sute mii lei;
3. Sfanta Treime Ghencea: opt sute mii lei;
4. Biserica Cre§tina Agape str Siminocului nr 25 sector 3: cinci sute

mii lei;
5. Biserica Hagiu str Traian: §ase sute mii lei;
6. Biserica Cujitul de Argint Barbatescu Nou: doua sute mii lei;

)TAL: doba mii opt sute mii lei.
Bugetul AMRT Apera 2.21 la HCGMB 32/2016 se majoreaza la

partea de venituri/ sf la/cheltuieli cu suma totala ante menjionata la
urmatoarele articoffe43.XO.09 ?i 20.19.
II. Anexa 2 ^5 la WCGMB 32/2016 Yeatrul Metropolis se majoreaza

cu surname o mie cin€J sute miijei la partea de venituri §i cheltuieli
la article 4/10.09.$ 20.39,:
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III. Anexa 2.20 la HCGMB 32/2016 Centrul de Create Arta §i Traditie
al Municipiului Bucure§ti se majoreaza cu suma de doua sute
cincizeci mii lei la partea de venituri §i cheltuieli la urmatoarele
articole 43.10.009 §i 20.30.30
Cu suma de patru mii cinci sute cincizeci mii lei se majoreaza

bugetul PMB la transferuri de la bugetul local la subcapitolele
corespunzatoare §i anexa 2.0 la HCGMB 32/2016.

Pentru echilibrarea bugetului local Suma de patru mii cinci sute
cincizeci mii lei se diminueaza din bugetul local aprobat pentru PMB la
subcapitolul 67.02.03.03 articolul 71.01.01 pozijia din Lista obiectivelor
de investitii ,,Achizitie imobil pentru Muzeul Literaturii Ptomaine din cadrul
imobilelor monumente istorice propuse Ministerului Culturii in vederea
exercitarii dreptului de preempfiune" atat la credite bugetare cat §i la
credite de angajament.

Muljumesc. Am sa depun amendamentul semnat.

Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Multumesc. Daca nu mai sunt alte amendamente, va rog depune{i-

I, semnati-l cu data pe el.
V-a§ ruga sa votati amendamentul propus de domnul consilier

Radu.
Cine este pentru? 28 de voturi, abtineri? 9 voturi, impotriva? 1 vot.
Acest amendament a fost aprobat.
Va supun la vot proiectul de hotarare Tn sine, cuprinzand §i

amendamentul adoptat. Votati, va rog.
Cine este pentru? 28 de voturi, abjineri? 9 voturi, Tmpotriva? 0

voturi.
Acest project a fost aprobat.

ictul nrA 23/V Project de hotarare pentru aprobarea
R^ulamentului prrvirid organizarea §i functionarea teraselor
^ezonierein perimetcul Centrului Istoric Bucure§ti.

Avefi amegraaryfente, propuneri, o^fectiuni? Nu sunt. V-a§ ruga sa
votati.

Ave{i? Dbmnful, va^pg. Am mtr^bat de doua ...
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Domnul Consilier Radu - Richard Vicentiu
Doamnelor §i domnilor consilieri, a§ dori sa fac un preambul al

acestui project de hotarare. Cei de la Asociatia ... vorbim de punctui de
pe ordinea de zi. Cei de la Asociatia Comerciantilor din Centrul Vechi nu-
§i pot desfa§ura activitatea pentru ca, la momentul de fata nu au cadrul
legal pentru a obtine autorizatia de functionare, iar amendamentele
urmatoare Ti vizeaza pe dumnealor plus zonele protejate din restul
Bucure§tiului. Amendamentele aduse proiectului respectiv suna Tn felul
urmator:

1. Titlul Hotararii se modifies §i va avea urmatoarea formulare:
,,Regulamentul de organizare §i functionare a teraselor sezoniere Tn

zonele protejate §i Tn perimetrul Centrului Istoric Bucuresti";
2. In corpul Hotararii Art. 1 se completeaza §i va avea urmatorul

continut:

,,Se aproba Regulamentul de organizare §i functionare a teraselor
sezoniere Tn zonele protejate §i Tn perimetrul Centrului Istoric Bucuresti,
prevazut Tn anexele 1-3 care fac parte integranta din prezenta hotarare."

3. La Anexa nr. 3 (Aviz) la titlul ,,Avize §i acorduri necesare
functionarii" se adauga aviz Comisia Tehnica de Circulatie din cadrul
P.M.B./dupacaz.

Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Multumesc. Va rog frumos sa-l semnat'i, sa-l depunefi.
Va supun la vot amendamentul. Domnul consilier, va rog.

Domnul Consilier Giuqula Mihai - Doru
Acest regulament de organizare §i functionare a teraselor din

zonele protejate este un regulament foarte important. Punerea lui pe
ordinea suplimentara far§ sa fie discutat Tn comisiile de specialitate ale
Consiliului General este o chestie, sa nu-i spun un abuz, ci o chestie
care nu-i aatde^rgenta §i ar trebui sa fie pus Tn discutie Tn comisii. Ca

nu s-a^siiscutat §i nu este corect facut, au pus §i nifte
»endamente la un prptecDcare nu l-a vazut nimeni §i atunci eu v-a§

propune sa lasam jfeentriy §edinta urmatoare, ca nu-i niciun fel de
problema daca-l m^amacram o luna, sa-l dtecutam Tn comisii §i comisiile
sa dea toate aviz^hs necesare pentru ca Tntr-adevar sa fie util §i primariei
§i comerciantilo/pare (^esf^oara activitafe Tn acea zona. Multumesc.



Domnul Consilier Radu - Richard Vicentiu
Da. Proiectul a fost studiat, este pe site, este la a doua punere pe

ordinea de zi, sunt 23 de grade plus afara, iar sezonul teraselor a
Tnceput!

Domnul Consilier Giuqula Mihai - Doru
Este adevarat ca vremea este mai calda decat ar trebui sa fie, dar

asta nu este o scuza sa Tncalcam procedurile. Nimeni nu discuta referitor
la temperatura. Daca a fost respins, Tnseamna ca am §tiut de ce !-am
respins. Cu atat mai mult, trebuia sa vina in comisie, sa discutam.

Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Va supun la vot amendamentul formulat de domnul consilier Radu.

Votatf, va rog.
Cine este pentru? 27 de voturi, abjineri? 9 voturi, Tmpotriva? 0

voturi.
Acest amendament nu a fost aprobat.

Doamna consilier, va rog. Doamna Draghici.

Doamna Consilier Draghici Aurelia - Gratiela
Eu vreau sa exprim o pozitie strict personal̂  pe acest subject §i sa

spun ca am fost in ultimele doua saptamani Tn centrul istoric §i aspectul
este dezolant, dupa ce jumatate, mai mult de jumatate din cele 145 de
restaurante, cafenele s-au Tnchis, aici nu este vorba de consumatori,
este vorba de mtreprinzatori, de mici Tntreprinzatori. In felul asta s-au
pierdut foarte multe locuri de munca. Eu am o teorie. Jumatate au fost
omorati de ISU, cealalta jumatate vor fi omorati de legea anti-fumat. Este
momentul sa le Tntindem o mana acestor oameni care au investit foarte
mult acolo. Sezonul este Tn desfa^urare. Nu este drept ca ei macar sa
nu-§i recupereze din pagubele create de ultimele luni.

Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Va swrrrrDomnul consilier Radu, va rog.

Domnul Consilier^Rada - Richard Vicentiu
Haide{i sa va>^pun/ln conditiile Tn^are noi nu stabilim un cadru

legal, corect, astfel Tnc^t ace§ti domni,sa-§i ia toate avizele, ei nu vor
putea functiona^orec/§i leg^U. Tocmai/ae aceea am sa-l invit pe domnul
Patra§cu sa oe expli frumos, veniti putin.



Doamna Pr9sedint9 de sedinta Maria - Mirela Dinu
Domnul Patra§cu, va rog.

Domnul Gheorghe Patrascu
Domnilor consilieri, ma bucur sa va revad. O sa ma vedeji mult mai

putin, a§a ca ... in primul rand, proiectul acesta a fost dezbatut public, a
stat in dezbatere publics, a avut §i observajii, s-a Jinut S9ama §i de
observatii. In al doilea rand, ceea ce s-a spu §i inainte, ar trebui sa
asiguram un cadru legal cat mai sigur, pentru c3 a§a cum se desfa?oara
acum activitatea, are ni§te probleme care ar putea fi eliminate prin
adoptarea acestui regulament. El poate fi §i Tmbunatatit eventual, dar
este totu§i o urgenja pentru ca situajia din centrul istoric ar trebui sa ne
preocupe pentru ca cele doua iegi au produs sau evenimentul §i legea
au produs ni§te efecte zic aproape catastrofale acolo §i cred ca e nevoie
de pujina ordine §i reglementare. Amendamentele, din cat am injeles eu,
se refereau doar la extinderea aplicarii §i s-ar putea face adoptarea
eventual Tntr-o alta §edin{a, daca nu s-a adoptat. Amendamentul se
refers la extinderea competentelor Primaries Generale, conform legii §i
pe zonele protejate, adica nu numai pe centrul istoric. Asta era problema
de fond, cum era normal de fapt. Acum exista o ambiguitate Tn ce
prive§te autorizarea teraselor Tn afara centrului istoric §i prin acest
amendament se rezolva aceasta problema §i a fost sugerata chiar Tn
cadrul dezbaterilor care au avut loc acum un timp, un an - un an §i ceva.
Deci m3 repet, acest regulament a fost dezbatut, a fost chiar §i Tn
comisiile de specialitate. A fost dezbatut, deci...

Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu

Domnul Gheorafte
Eu Tmi permit saVa sjagerez sa-l adoptati.

Doamna Pregedinfe de sedinta Maria - Mirela Dinu
Domnul consflier
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Domnul Consilier Radu - Richard Vicentiu
A§ dori sa fac un alt amendament la acest proiect de hotarare §i Ti

dau citire.
Amendamentele aduse la Proiectul de Hotarare din 2013:

1. Titlul Hotararii se modifica §i va avea urmatoarea formulare:
,,Regulamentul de organizare §i funcjionare a teraselor sezoniere Tn

zonele protejate §i Tn perimetrul Centrului Istoric Bucure§ti";
2. In corpul Hotararii Art. 1 se completeaza §i va avea urmatorul

continut:

,,Se aproba Regulamentul de organizare §i functionare a teraselor
sezoniere Tn zonele protejate §i Tn perimetrul Centrului Istoric Bucure§ti,
prevazut Tn anexele 1-3 care fac parte integranta din prezenta hotarare."

3. La Anexa nr. 3 (Aviz) la titlul ,,Avize §i acorduri necesare
functionarii" se adauga aviz Comisia Tehnica de Circulate din cadrul
P.M.B./ dupa caz §i a Comisiei de Urbanism §i Amenajarea Teritoriului
din cadrul C.G.M.B., dupa caz.

Multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Maria- Mirela Dinu
Multumesc frumos. Va supun la vot amendamentul...
Domnul consilier Giugula, va rog frumos.

Domnul Consilier Giuaula Mihai - Doru
Ca dovada ca am avut dreptate, veniji acum cu alt amendament.

Explicati-mi §i mie ,,dupa caz". Dati-mi procedura ,,dupa caz", ca sa nu fie
,,dupa caz" abuziv. Dupa caz cu ochi alba§tri, dupa caz ala care va
aduce §paga, dupa caz, ca sa §tiu §i eu.

DoapyrgT^rfesedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
>mnule conailier

Domnul Consfeer Radu - Richard VicentiU
De la Tnaltinrea dumneavoastra, malitiozitatea se vede foarte bine

>i se simte Tn ... Jpupjji caz" Tp^eamna ca ce-i sub 200 de metri patraji nu
au nevoie de ay\i IS)u §i uweje avize din /adrul comisiei tehnice.

'o
V
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Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Haide{i la vot, va rog.

Domnul Consilier Giuaula Mihai - Doru
§i daca a§a spune legea, de ce sa mai precizam noi? lar aceste

amendamente, a§a cum am spus §i data trecuta, sunt facute pe picior.
Sigur ca da, iar discutiile purtate sunt absolut neserioase. Se mcearca
introducerea pe u?a din dos a unor reglementari care nu pot fi discutate
§i aprobate in cuno§tin{a de cauza. Daca vreji sa va lua{i raspunderea
pentru §i aveti vreun interes domnul Richard Tn aceasta chestiune, ca
prea insistaji §i ma puneji sa va Tntreb direct, va rog sa va spuneji, am un
interes ca am doua terase, am doi prieteni acolo, spuneji-ne sa §tim §i
noi §i pentru dumneavoastra va ajutam.

Doamna Presedinte de sedinta Maria- Mirela Dinu
Domnul consilier, raspundeji va rog frumos.

Domnul Consilier Radu - Richard Vicentiu
Domnule consilier Giugula, reprezentant al Partidului Social

Democrat, interesul meu este cetajeanul, interesul meu este
reprezentarea corecta a celor care au terase Tn centrul vechi, interesul
meu ar trebui sa fie la fel ca al dumneavoastra, acela de a vota ceea ce
este bine pentru urbe §i pentru cei din centrul vechi, care oricum sunt
oropsi{i de legea 282, sunt 10 cladiri ce urmeaza a fi reabilitate de
Primaria Municipiului Bucure§ti, este legea anti-fumat care la momentul
de fata Ti afecteaza foarte grav, iar sezonul...

DoarnaarPre93dinte de sedinta Maria- Mirela Dinu
nul, va rog yrumos, daca aveji ceva de spus, veniti la microfon,
i din sala

Domnul Consjfler/Radu - Richard Vicentiu
a mcepuj/ V|r rog frumos sa vqfati sau sa va abtineji la acest

project.
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Domnul Consilier Giuaula Mihai - Doru
Inca o data se arata ca am dreptate. Domnul Patra§cu, cu §tiinta

dansului, ne-a spus ca este o hotSrare pentru toti bucure§tenii din zonele
protejate, iar dumneavoastra aveti un grup de interese in central istoric.
A§a ati spus §i e pe banda. Hotarati-va. Dam o hotarare pentru tot
Bucure§tiul sau pentru centrul istoric? Aceasta indecizie arata foarte
multe interese ascunse. Va rog ca aceasta hotarare sa vina la comisii.

Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Va supun la vot amendamentul formulat de domnul consilier

Richard Radu. Vota{i, va rog.
Cine este pentru? 28 de voturi, abtineri? 8 voturi, Tmpotriva? 2

voturi.
Acest amendament a fost aprobat.
Va supun la vot proiectul de hotarare, cuprinzand amendamentul.

Votati, va rog!
Cine este pentru? 30 de voturi, abtineri? 3 voturi, impotriva? 2

voturi.
Acest proiect a fost aprobat.

Punctul nr. 24 - Proiect de hotarare privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal (PUZ) - Calea Plevnei nr. 52, sector 1, Bucure§ti

Propuneri, obiecjiuni? Nu sunt. V-a§ ruga s§ votaji.
Cine este pentru? 29 de voturi, abtineri? 3 voturi, Tmpotriva? 2

voturi.
Acest proiect a fost aprobat.

O sa-Ueg-p€Ldomnul pre§edinte al comisiei de urbanism sa vina §i
sa le ofezrnte pe ntecare uxparte, a§a ... solicitarea colegilor no§tri,

2-3 cuvinte, avnzel̂ ^apa sunt pozitive sau negative.

Punctul nr. 25^/Proi/
Urbanistic de DetaMu (PI

Va rog.

set de hotarare jSrivind aprobarea Planului
Calea Victoriei nr. 12D, sector 3
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Domnul Consilier Comanescu Mihai
La acest punct de pe ordinea de zi este vorba de Parohia Zlatari. E

vorba de o anexa care se face Tn curtea Parohiei pentru saraci, pentru
copii, pentru ... Are avizul favorabil al comisiei.

Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Votati, va rog proiectul de hotarare privind aprobarea Planului

Urbanistic de Detaliu (PUD) - Calea Victories nr. 12D, sector 3.
Vota{i, va rog.
Cine este pentru? 31 de voturi, abtineri? 4 voturi, Tmpotriva? 2

voturi.
Acest proiect a fost aprobat.

Punctul nr. 26 - Proiect de hotarare privind aprobarea
documentatiei de urbanism Plan Urbanistic Zonal (PUZ) - Drumul
Funigeilor nr. 24-37, sector 5, Bucure§ti.

Va rog, domnule pre§edinte.

Domnul Consilier Comanescu Mihai
Aici e vorba de un service auto, constructie parter §i Tn spate are

un birou care e P+1 §i este undeva la marginea ora§ului. Are avizul
favorabil al comisiei.

Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Muljumesc.
Va rog sa votati.
Cine este pentru? 31 de voturi, abtineri? 5 voturi, Tmpotriva? 1 vot.

fost aprobat.

Punctul nr. 27 \e hotarare privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal (Pljz)/§PS- Dude§ti nr. 2-4-6, nr. 12-16, nr. 32-40
sector 3, Bucure§ti.

Propuneri, obf4ctiufy?/ Dbmnul corfeilier, va rog. Nu se
Tnregistreaza pe pracesi/j/verban, de acee^ v-am rugat sa ramaneti Tn
picioare pre{ de cateva jronute/tmi cer scuze.
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Domnul Consilier Comanescu Mihai
La acest punct de pe ordinea de zi este vorba de un magazin

Dedeman se face, pentru cine nu localizeaza zona, este langa statia de
metrou Republica. Are avizul favorabil.

Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Va supun la vot proiectul de hotarare. Votati, va rog.
Cine este pentru? 31 de voturi, abtineri? 5 voturi, Tmpotriva? 0

voturi.
Acest project a fost aprobat.

Punctul nr. 28 - Proiect de hotarare privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal (PUZ) - Drumul Cooperative! nr. 20A, sector 5,
Bucure§ti.

Va rog domnule pre§edinte. Puteti din banca. Va rog.

Domnul Consilier Comanescu Mihai
Este vorba de doua blocuri P+7. Drumul Cooperative! este undeva

Tntre Prelungirea Ghencea §i §oseaua Alexandriei. Este teren viran. Are
avizul favorabil al comisiei.

Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Multumesc domnul pre§edinte. Votati, va rog, proiectul de hotarare.
Cine este pentru? 27 de voturi, abtineri? 6 voturi, Tmpotriva? 2

voturi.
Acest project a fost respins.

Punctul nr. 29 - Proiect de hotarare privind aprobarea
docum£Dta#eide urbanism Plan Urbanistic Zonal (PUZ) - §oseaua
Buptrfe§ti - Ploifeeti nivl-1B, sector 1, Bucure§ti.

Domnul pre§pdjFifeJva rog.

omanescu Mihai

obiectiun

Doamn

supramaltarea ujiei cladiri existente. Are ni§te
uri. Avizul c</misiei a fost favorabil.

de sedinta Maria- Mirela Dinu
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Domnul Consilier Poterasu Cornel - Constantin
Astazi, in drum spre §edinta de Consiliu General, am trecut pe

langa aceasta locate unde se dore§te acest PUZ. Eu am vazut §i am
facut §i poze. Exista o cladire ridicata. Acum nu §tiu daca are autorizatie
acea cladire sau noi, prin acest PUZ aprobam practic acel. Exista o
cladire care nu este funcjionala, doar pereti. E o structura. Atat. Acum eu
nu Tnteleg. Un om care-§i face o constructie, se gande§te ca-§i face P+5
§i mai vrea Tnca doua etaje, s-a mai gandit dupa un an de zile, ca idee.
Atunci este §i dreptul meu sa votez TmpotrivS.

Doamna Pre?edinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Votati, va rog, proiectul de hotarare.
Cine este pentru? 18 voturi, abtineri? 11 voturi, Tmpotriva? 7 voturi.
Acest proiect a fost respins.

Punctui nr. 30 - Proiect de hotarare privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal (PUZ) - Str. Maria Rosetti nr. 4, sector 2, Bucuresti.

Domnul pre^edinte, va rog.

Domnul Consilier Comanescu Mihai
Avand Tn vedere ca acest PUZ a intrat in comisie acum ceva

vreme, l-a§ ruga pe domnul arhitect §ef Patra^cu sa vina sa prezinte ...

Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Nu are calitatea.

Domnul Consilier Comanescu Mihai
Deci nu mai §tiu ce aviz a dat comisia pentru acest proiect. E de

acum patru luni de zile. Cineva din aparatul... Grajiela, tu mai §tii?

Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Oricum este consultativ, facultativ.

rog, prpiectul de hotarare.
'Cine estentiu? M voturi, abtineri? 14 voturi, Tmpotriva? 8 voturi.
Acest proi^Ta fo^t respins.

PunctulAir. 2(1 - Proiectul de hotarare privind aprobarea
documentatiel de/Wb^nism Plan Urbanistic Zonal (PUZ) - Calea
Dorobantil^r/nr. ffifyeetor 1, Bucure§ti a fost Tnregistrata o cerere de
luare de ciwant. (ulE iu este? Va rog.
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Domnul Emil Tanasoiu
Buna ziua doamnelor §i domnilor consilieri. Buna ziua §i va

multumesc pentru oportunitatea de a va prezenta acest project. Terenul
pe care se propune acest PUZ este situat Tn Calea Dorobantilor nr. 32, la
sud de blocul Zodiac, Este un teren Tn suprafatci de 2260 mp pe care se
propune o funcfiune de birouri cu un regim de Tnaltime de 3 subsoluri,
parter si... Reprezint proprietarul, bebeficiarul.

Doamna Presedinte de sedinja Maria - Mirela Dinu
A spus, domnilor consilieri. A spus. S-a prezentat. Va rog,

continuati.

Domnul Emil Tanasoiu
Functiunea propusa este una de birouri, cu regim de Tnaltime de 3

subsoluri, parter §i 8 etaje. Caracterul zonei, din punct de vedere
urbanistic este unul eterogen, fiind reprezentat din doua tesuturi, unul
dezvoltat la sfar§itul secolului 19, reprezentat de curti §i vile, un al doilea
undeva Tn perioada interbelica fiind reprezentat de cladiri rezidentiale,
colective, cu un regim mare de Tnaltime, cum este blocul Zodiac de 37 de
metri, P+9 etaje.

Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Mai aveti ceva de adaugat? Va rog nu faceti dialog cu sala §i

spuneti ce aveti de spus, v§ rog.

Domnul Emil Tanasoiu
De-a lungul procedurilor pentru aprobarea acestui PUZ, au aparut

anumite discutii §i a§ vrea sa le sumarizez un pic §i pentru
dumneavoastra. Una a fost cu o nerespectare de servitute pentru
Policlinica Dorobanfi care este pe un teren pe limita superioara de
proprietate §i a§ vrea sa mentionez ca, din potriva, a fost o actiune de
buna credinja a celui care a fost pus Tn posesie prin ordin judecatoresc,
care a fost pus Tn posesie §i pentru drumul de acces al policlinic!! care se
afla pe strada din spate, pe strada Caragea §i prin buna credinta, fostul
proprietar_9 donat acest drum Tnapoi catre stat §i este Tn folosinta

rTctiniciî Xpoliclinica nu a avut niciodata acces dinspre Dorobanti.
Ultimul ILKXOI este ca proiectul, cum este Tn forma actuala propusa,

este coroborare
de la comisia d
viguare §i din
tuturor acesto,
tezab'rt si

restrictiilor venite din regulamentul de urbanism,
isia de cultura, din legislatia Tn

(re, este un rezultat coroborat al
optim, pe care Tl consideram

vdderer/Jsimura derogare, parametri din
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regulament sunt mult sub un proiect. Regulamentul zonei protejate
Dorobanti avem un CUT de 3,2, noi obtinem CUT de 2,8. Avem un POT
de 65, noi obtinem un POT de 47. Singura derogare este la Tnaltime,
care oricum §i cea propusa este mult sub Tnaltimea cladirilor existente.
Blocul Zodiac are 37 de metri, noi avem 33 de metri §i ne-am retras cu
cladirea propusa cu mult din planul strazii pentru a nu deranja acest
caracter eterogen al zonei §i de a-l Tntari.

Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
E Tn regula. Aveti ceva de adaugat?

Domnul Emil Tanasoiu
Va multumesc frumos.

Doamna Presedinte de sedinta Maria- Mireia Dinu
§i eu va multumesc frumos.
Va supun la vot proiectul de hotarare. Votafi, va rog.
Cine este pentru? 23 de voturi, abtineri? 6 voturi, Tmpotriva? 7

voturi.
Acest proiect a fost respins.
Urmatoarele proiecte de pe ordinea de zi au fost retrase.

Punctul nr. 32 - Proiect de hotarare privind aprobarea
documentatiei de urbanism Plan Urbanistic Zonal (PUZ) - str.
Izbiceni nr. 102F, sector 1, Bucure§ti.

Daca sunt propuneri sau obiectiuni. Domnul pre§edinte.

Domnul Consilier Comanescu Mihai
Este undeva in afara zonei parcelare Bazilescu, dar Tn apropierea

zonei, un P+2 cum se cere. Are avizul favorabil al comisiei.

Doamna Pre^adinte de sedinta Maria- Mirela Dinu
domnule pre§edinte.

Va ^dpun la vot proiecjul. Votati, va rog.
este pentrii? 2^/de voturi, abtineri? 7 voturi, Tmpotriva? 5

votuw
Acest proiect spins.

Punctul nr.ySS -Proiect de hotarare privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal (PUz) - Str^antuleasa'nr, 7-9, sector 3, Bucure§ti.
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Avem doua Tnscrieri la cuvant. Rugamintea mea este sa vorbeasca
doamna arhitect, daca sunteti de acord §i sa prezentaji. Da, va rog.
Puteti sa va puneti plan§ele §i vorbe§te doamna arhitect. Va multumesc.

Doamna Ana Mohan
Buna ziua. Ma numesc Ana Mohan. Sunt urbanist. Reprezint

proiectantul, KXL, §i sunt insofita de doamna Simona Gheorghe, din
partea proprietarului, S.D. Leader Properties. Incep prin a va spune ca
pentru acest proiect au fost depuse prin registratura PMB 58 de dosare
pentru fiecare dintre dumneavoastra. Cu regret am aflat ca acestea nu
au ajuns la dumneavoastr£. Prin urmare, pentru astazi am pregatit
piesele principale ale proiectului pe aceste panouri, Tn vederea sustinerii
propunerii pentru terenul din str. Mantuleasa nr. 7-9, sectorul 3. Terenul
are o suprafata de 2700 mp, a fost achizitionat Tn 2006 liber de
constructii de catre investitorul privat. PUZ-ul propune o majorare a CUT-
ului existent reglementat cu 20%, conform legii in vigoare, adica de la 2
la 2,4, mai exact suprafata desf§§urata create cu 1000 mp, aceasta
traducandu-se Tn plus cu 10 apartamente fata de ce s-ar putea construi
Tn prezent, direct, prin autorizare pe acest teren. A§adar, proiectul
propune un ansamblu multifunctional Tn 4 corpuri de cladire, de inaltimi
diferite, fiecare adaptandu-se vecinatatii imediate. Volumele dominante
sunt parter §i trei etaje §i respectiv parter §i patru etaje, unde sunt
propuse locuinte. Volumul eel mai jos are parter plus un etaj, care se
aliniaza la corni§a cladirii din vecinatatea dreapta, la opt metri. Cel mai
Tnalt volum are 25 de metri §i aici sunt propuse birouri. Aceasta se
aliniaza la corni§a cladirii din vecinatatea stanga, existenta.

Foarte important de mentionat este ca spre strada va fi amenajat
un spafiu public iar la parter vor fi functiuni de interes general, care
permit accesul publicului. Fatadele vor respecta caracterul general al
zonei. Locul de parcare vor fi asigurate la subsolul ansamblului. CISdirile
propuse pastreaza alinierea din zona protejata, astfel reevocandu-se
identitatea locului. Arborii existenti sunt mentinuti integrati in amenajarea
spatiului public. Ansamblul are un rol de legatura Tn tesutul existent, Tntre
cladirile existente, contribuind astfel la intregirea zonei §i consider§m ca
investifia e t̂e^oportuna/̂ tat pentru municipalitate cat §i pentru
investitorwfprivat. §i]v§ wuiffurnesc.

>lectivul nostn/ pa. La acest proiect a lucrat un colectiv
multidisciplinar forraat dm urbani§ti, arhitectk ingineri §i peisagi§ti, a fost
reaiizat studiu islferic,/studiju de trafic, studiu de ... sigur, avizul

solicitafe prin certificatul de urbanism.

72



Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Multumesc frumos.

Doamna Ana Mohan
Va multumesc §i eu.

Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Va supun la cot proiectul. Votati, va rog.
Cine este pentru? 28 de voturi, abtineri? 5 voturi, Tmpotriva? 2

voturi.
Acest project a fost aprobat.

Punctul nr. 34 - Project de hotarare privind aprobarea
documentatiei de urbanism Plan Urbanistic de Detaliu (PUD) - str.
Limanului nr. 41, sector 1.

Domnul pre§edinte, va rog.

Domnul Consilier Comanescu Mihai
Ultimele doua puncte de pe ordinea de zi se afla in parcelarea

Bazilescu, au avizul favorabil al comisiei de urbanism. E vorba de cladiri
P+2.

Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Multumesc domnul pre§edinte.
Votati, va rog, proiectul de hotarare.
Cine este pentru? 28 de voturi, abtineri? 1 vot, Tmpotriva? 3 voturi.
Acest proiect a fost aprobat.

Punctul nr. 35 - Proiect de hotarare privind aprobarea
documentatiei de urbanism Plan Urbanistic de Detaliu (PUD) - str.
Miercani nr. 23, sector 1.

Votaji, va rog.
Cine este pentru? 27 de voturi, abtineri? 4 voturi, Tmpotriva? 3

voturi.
Ace^pr6iect a^to^rrespins.
Q0fnnul consilierHoria Scarlat, va rog.

maine eu mi-am depus deja
reau sa va multumesc din toata

3 va asigur Tn continuare de

Incepand
general.

Buna
demisia
inima
toata apre



Doamna Presedinte de sedinta Maria - Mirela Dinu
Multumim pentru anii ace§tia de consiliu.
Declar §edinta Tnchisa. Multumesc.

§edinta de consiliu s-a Tncheiat la ora 18,55.
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